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İZDENİZ(İzmir Deniz İşletmeciliği A.Ş.)
tarafından yapılan “Rotamız Midilli”
seferlerinin yeni sezonu başladı. Bu yıl
kapıda vize uygulamasıyla ilginin arttığı
İzmir-Midilli seferleri, Çarşamba ve
Cuma kalkışlı olmak üzere haftada iki
kez düzenlenecek.  � 7’de

HIDRELLEZ ATEŞİ
KARŞIYAKA’DA...

19yaşındaki Nehir Yurtsever’e, lösemi teşhisi
kondu. Yurtsever'in tedavisine Medical Point
Hastanesi’nde başlandı. Bu süreçte Yurtsever'in
refakatçiliğini de üstlenen Emre Coşkun,
sevgilisine  evlilik teklifinde bulundu. � 5’te
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‘ÖRGÜTLÜ SİSTEM’
İZMİR Tabip Odası Yönetim Kurulu Üyesi Yüce

Ayhan, “Almanya’da 100 bin kişiye düşen
hekim sayısı 453. Yani bizim iki katımız.
İncelenmesi gereken, Türkiye’deki sağlık
sisteminin örgütlenmesi. 2002 yılında
sağlıkta birinci basamak başvuru sayısı 75,
2022’de 40 milyon. İkinci ve üçüncü
basamakta ise 2002 yılında 134 milyon
başvuru varken 2022 yılında 513 milyon.
2022 yılında acil servise 130 milyon
başvuru olmuş. Psikiyatri hekiminin 5 -10
dakika içerisinde muayene yapmasının
imkanı yok” ifadelerini kullandı.

‘FİZİKİ KOŞULLAR’
DEMOKRATİK Sağlık Sendikası İzmir Şube

Başkanı Togan Demircan, “Diğer ülkelerde
de sağlıkta şiddet olayları yaşanıyordur.
Ancak bizim ülkemizde bu olaylar her gün
yaşanıyor. Bu olaylardan dolayı da hekimlik
artık tercih edilmiyor” dedi. Demircan, şöyle
devam etti: “Eskiden tıp fakültesini kazanan
çocukların aileleri göğsünü gere gere
gezerdi. Şimdi ‘Tıp okuyacak, ne olacak?,
dayak mı yiyecek yoksa cinayete mi kurban
gidecek’ diye düşünüyor. Birçok konuda
iyileştirme yapılmalı ki genç arkadaşlarımız
sağlık bilimleri okumayı tercih etsin.”  � 5’te

BÜYÜKŞEHİR Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, İzmir Ticaret Odası (İZTO)
yönetimini konuk etti. İZTO yönetimi, 31
Mart 2024 Yerel Seçimleri’nin ardından
göreve gelen Başkan Tugay’a tebriklerini
iletirken İzmir’in geleceğine yönelik
konular masaya yatırıldı.  � 6’da

Kanaat önderleri
Başkan’a gitti

EGELİ ihracatçılar, Interfresh Eurasia
Fuarı’nın İzmir’e gelmesiyle hedef
büyüttü. İhracatçıların 2028 hedefi 
3,5 milyar dolar oldu. 26-28 Eylül 
2024 tarihlerinde Fuarİzmir’de
düzenlenecek.  � 9’da

Fuar Antalya’dan 
İzmir’e transfer 

EĞITIMSen İzmir 5 No’lu Şube Başkanı
Savaş Candemir, “Bu durum eğitim
fakültelerinde verilen lisans
eğitimini anlamsızlaştıran bir yere
doğru gidiyor” derken, Eğitim İş
İzmir 4 No'lu Yükseköğretim Şube
Başkanı Haluk Dağdevir de, “Bu
uygulama ile bir eğitim fakültesi
mezunu devlet memuru olarak
özlük haklarıyla atanabilmek için
ömrünün yarısını heba etmiş olacak”
diye konuştu. � 3’te

BUyıl ilki düzenlenen festivalin açılış
töreninde sinema sanatçısı Hülya
Koçyiğit ve popçu Sinan Akçıl katıldı.
"Yaşam Boyu Onur Ödülü" verilen
Koçyiğit, İzmir'de 1963 yılında
çekilen "Susuz Yaz" filminde rol
aldığını, bu kenti çok sevdiğini ifade
etti. Koçyiğit, "Uluslararası Turan

Film Festivali’nin Türk
topluluklarını bir araya
getiren bir etkinlik
olacağına
inanıyorum" diye
konuştu. Festivale 77
ülkeden bin 55 film
başvurdu.  �12’de

ÖĞRETMENLİK İCİN
YARIM ÖMÜR MÜ...!
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KARŞIYAKABelediyesi, baharın müjdecisi, bolluk
ve bereketin simgesi Hıdırellez’de coşku dolu
bir şenliğe imza atacak. Karşıyakalılar Ahmet
Taner Kışlalı Rekreasyon Alanı’nda yapılacak 
5 Mayıs akşamını birbirinden renkli müzik ve
dans gösterileriyle kutlayacak. � 6’da

NİSAN  ayı enflasyonu açıklandı. Tüketici
fiyatları bazında nisanda en fazla fiyat
artışı yüzde 34,24 ile "kara yolu ile
şehirlerarası yolcu taşımacılığı"nda,
en fazla fiyat düşüşü ise yüzde 8,28
ile sebzede görüldü. � 9’da

Taşımacılık ay
birincisi oldu

TUZLA FAYI
İÇİN ALARM
DOKUZ Eylül Üniversitesi Jeoloji

Mühendisliği öğretim üyesi Prof.
Dr. Hasan Sözbilir, İzmir,
Güzelbahçe, Yağcılar, Seferihisar
ve Tuzla fayları ile ilgili çalışmaları
tamamladıklarını belirtti. � 3’te

METİN AYDINOĞLU

aydinoglumetin@hotmail.com

HAYRETTİN FİLİZ

bta.hayrettin@gmail.com
8

Güzel bir insan: Mutahhar
Şerif Başoğlu - 20

Biz İzmir'iz başaracağız
İzmir'iz biz alkışlarız

11

ELİNA DİNÇ

elenadinc@gmail.com
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Moleküler analiz: 
Raynaud hastalığıÖğretmenlere

hakem eğitimi
İZMİRİl Milli Eğitim
Müdürlüğü, ‘Akıl ve
Zekâ Oyunları’
etkinlikleri kapsamında
hakem eğitimleri ile bir
ilke imza attı. � 3’te

YANGINLA MÜCADELE 5 HER ŞEYİN AZI KARAR6 10
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Ege Üniversitesi’nde düzenlenen, "Kızılelma" temalı
Uluslararası Turan Film Festivali’nin açılışında sanatçılar
Hülya Koçyiğit ve Sinan Akçıl öğrencilerle buluştu
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KALK KIZ
EVLENCEZ

Öğretmen atamalarına ilişkin Bakanlığın gündeme getirdiği yeni sistem tepkiyle
karşılandı. Uygulamanın, laik ve bilimsel eğitimi ortadan kaldıracağı iddia ediliyor

Savaş Candemir

Haluk Dağdevir
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Kişi başına düşen hekim sayısı istatistikleri endişeye neden olurken uzmanlar
planlamaların daha sürdürülebilir nitelikte olması gerektiğini savunuyor
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İLVİ İstinyePark İzmir’de cemiyet
hayatının tanınmış isimleri,
influencerlar ve basın mensupları
yine keyifli bir etkinlikte bir araya
geldi. Demet Şener’in, Harmoni
Network ve Kadraj Medya
organizasyonuyla gerçekleşen
etkinlikte davetliler, çabasız şıklığın
anahtarı rengarenk tasarımları
yakından inceleme ve deneme imkânı
buldu. Hayranlarının yoğun ilgisiyle
karşılaşan Demet Şener onlarla bol
bol fotoğraf çektirdi. İzmirli
kadınlarla bir arada olmaktan büyük
mutluluk duyduğunu belirten Şener,
konuklarla birlikte yeni sezon

ürünlerini denedi.
Kendini yenilemek ve sezonun

enerjisini yansıtmak isteyenler için
özenle hazırlanmış yeni sezon
ayakkabı ve çanta koleksiyonuyla
İlvi'nin mevsimin ruhunu yansıtan
tasarımları konuklar tarafından
büyük ilgi gördü. İlvi markasının
kurucusu İlvira Donskaya da
etkinlikte misafirleriyle tek tek
ilgilendi ve onlara yakışacak
kombineleri kendi elleri ile hazırladı.
İlkbahar ve yaz mevsiminin büyüleyici
atmosferini yansıtan özgün tarzları ve
yüksek kalitenin bir araya geldiği yeni
koleksiyonu çok beğenen konuklar

İlvi farkını bir kez daha 
deneyimledi. Bol bol alışveriş
yapan davetliler bu güzel
etkinlikte emeği geçen
herkese teşekkür etti.

ZARİF DOKUNUŞ
İLVİ'nin yeni

koleksiyonu, hem kadınlar hem
de erkekler için konforlu ve şık
bir görünüm yaratmanın anahtarını
sunuyor. Tarzınıza çarpıcı bir
dokunuş katmak istiyorsanız, İLVİ
her zaman en iyi seçeneklerden biri
olmaya devam ediyor.
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Öğretmen atamalarına ilişkin Bakanlığın gündeme getirdiği Milli Eğitim Akademi sistemi
tepkiyle karşılandı. Uygulamanın, laik ve bilimsel eğitimi ortadan kaldıracağı iddia ediliyor

Milli Eğitim Bakanı Yusuf
Tekin, yakın zamanda
görüşmelerine başlanacak
Öğretmenlik Meslek Yasası’na
(ÖMY) ilişkin verdiği demeçte,
öğretmen atama sisteminin
değişeceğini duyurmuştu. Söz
konusu yasa ile birlikte öğretmen
adayları, 4 yıllık lisans eğitiminin
ardından öğretmen akademilerine
girecek. KPSS’den geçerli not alan
adaylar atanırsa üç yıl da Bakanlık
bünyesinde staj yapacak. Sisteme
ilişkin Bakan Tekin, tamamen
öğretmen yetiştirmeye odaklanacak
bir ‘Milli Eğitim Akademisi’nin
kurulacağını söyledi. Tekin’in
açıkladığı tasarıya göre, öğretmen
adayları akademi kapsamında
teorik ve uygulamalı derslerden
oluşacak 550 saatlik eğitim alacak.
Eğitimde başarı sağlayan öğretmen
adayları Bakanlık bünyesinde
ücretli olarak görev alacak. Adaylar
3 yıl sözleşmeli çalışmanın ardından
kadroya alınacak. Yeni yasa teklifini
eğitim çevreleri “laik, bilimsel
eğitimden uzaklaşan bir sistem”
olarak yorumladı. 

Eğitim Sen İzmir 5 No’lu Şube
Başkanı Savaş Candemir, Milli
Eğitim Akademisi sistemine ilişkin
sorularımızı yanıtladı. Candemir,
üniversitelerden mezun olan
eğitimcilerin Milli Eğitim
Akademisi’ndeki bir eğitime ihtiyaç
duymadığının altını çizerek, “Bu

durum eğitim
fakültelerinde
verilen lisans
eğitimini
anlamsızlaştıran bir
yere doğru gidiyor.
Bir de burada ne
amaçlanıyor?
Eğitim
fakültesinden

mezun olan insanlara tekrar eğitim
verilmesi… Bu 550 saatlik eğitimde
meslek bilgisi, kültür sanat ve
manevi değerler alanında bilgi
vereceklerini söylüyorlar. Şimdi
meslek bilgisini zaten
üniversitelerden almış olacak. Bu

yeterliliğe sahip değillerse zaten
mezun olamazlar. AK Parti iktidarı
eğitimde müfredatında
uzunca bir süredir manevi
ve milli değerler diye
atıfta bulunduğu içerik
kısmını bir şekilde
düzenlemeye çalışıyor.
Şimdi de manevi ve milli
değerler kısmında eğitim
verebilecek, bu ideolojiyi
eğitim alanında
uygulayacak kişiler
yetiştirmeye çalışıyorlar” dedi.

‘ÖMÜRLERİ HEBA OLUYOR’
Eğitim İş İzmir 4 No'lu

Yükseköğretim Şube Başkanı Haluk
Dağdevir de, “Milli Eğitim Bakanı,
lisans eğitiminden sonra doğrudan
öğretmen atama oranının ülkeler
arası bir karşılaştırmasını yapıyor,
fakat önerimiz atanamayan
öğretmen oranlarının ve öğretmen
intihar oranlarının da milletlerarası
mukayesesine ilişkin de bir rapor
sunmasıdır. Eğitim fakültelerinde
verilen dört yıllık eğitimin üzerine
artık iş sahibi olmak isteyen mezun

bir gence neredeyse bir o kadar
sene daha staj gibi eğitsel bir geçiş

süreci tanımlamak,
yükseköğretim sisteminin
işlemediğinin alenen
itirafıdır. Bakanlığın, adına
devrim diyerek yaptığı
duyuruya göre; bir Milli
Eğitim Akademisi
kurulacak, yıllarını barınma
ve beslenme zorluğu çekerek
eğitimine harcayan fakülte
mezunu yetişmiş bir

vatandaş, hala aday statüsüyle
teorik ve uygulamalı derslerden
oluşan bir hazırlık eğitimi alacak.
Bu eğitim esnasında adaylar devlet
memuru olarak kabul edilmeyecek.
Adaylar akademiye KPSS puanı ile
alınacak. Akademide başarılı olursa
bu kez de sözleşmeli olarak
atanacak. 3 yıl çalıştıktan sonra da
kadroya geçecek. Bu öyle bir devrim
ki, şayet biraz daha zorlanırsa, bir
eğitim fakültesi mezunu devlet
memuru olarak özlük haklarıyla
atanabilmek için ömrünün yarısını
çoktan heba etmiş olacak. Bu
açıklama bir müjdeden öte,

yükseköğretimin rejiminin ve milli
eğitim sisteminin çöküşünün bir
itirafı gibidir” diye konuştu.

‘PROFİLİ DEĞİŞTİRİYOR’
Eğitim Sen İzmir 1 Nolu Şube

önceki dönem Başkanı Necip
Vardal da, “AK Parti iktidarı uzun
süredir bir hazırlık içindeydi. Bu
hazırlığını ulusal öğretmen strateji
belgesinde, 2023 vizyon belgesinde,
son açıklanan müfredat değişikliği
ile geldiğimiz noktada bunu
görüyoruz. Milli Eğitim Akademisi
de Ulusal Öğretmen Strateji
Belgesi’nin 20’nci maddesi olarak
geçmişti. Yani iktidar bütünlüklü bir
süreç yürütüyor. İktidarın yürüttüğü
siyasi süreç açısından yeni bir
durum değil. Burada asıl
düşünülmesi gereken nokta buna
karşı kamuoyunun, eğitim
sendikalarının, veli derneklerinin
yeteri kadar örgütlenemeyişimizle
alakalı. Milli Eğitim Bakanı’nın
yaptığı açıklamaya göre, öğretmen
kriterlerini değiştiriyor. Eğitim
fakültelerinden mezun olanlar, alan
bilgisi, mesleki formasyon ve
pedagoji
kriterleriyle
mezun oluyorlar.
Bu 3 kritere sahip
olanlar öğretmen
olarak kabul
ediliyor. Şimdi
Milli Eğitim
Akademisi
kurarak Eğitim
Fakültelerini
etkisiz hale getiriyoruz. Eğitim
Fakülteleri neredeyse devreden
çıkıyor ve öğretmen kriterleri de
değişiyor. Önümüzdeki dönem
öğretmen profilini değiştiren bir
sistemle karşı karşıyayız.  Daha çok
inanç temelli bir sistemin
yürütüleceğini buradan
söyleyebilirim. Laik bilimsel
demokratik eğitim olgusunun
tamamen ortadan kaldırıldığı bir
süreçle karşı karşıyayız. Eğer Milli
Eğitim Akademisi bu şekilde hayata
geçerse” ifadelerini kullandı. 

İzmir İl Milli Eğitim
Müdürlüğü, ‘Akıl ve Zekâ
Oyunları’ etkinlikleri
kapsamında hayata geçirdiği
öğretmenlere yönelik hakem
eğitimleri ile bir ilke imza attı.
3 günlük eğitimlerde, teknik
şartnamenin hazırlanması,
turnuva alanının
düzenlenmesi, oyunlarda
dikkat edilecek hususlar,
hakem kâğıtlarının
hazırlanması, veri girişleri,
satranç saatinin kurulumu gibi
birbirinden farklı konu
başlıkları ele alındı.  Milli
Eğitim Bakanlığı Talim ve
Terbiye Kurulu Başkanlığı'nın
2023 yılında yayınladığı ‘Oyun
ve Oyun Etkinlikleri Programı’

çerçevesinde düzenlenen
turnuvalarda hakemlik
yapabilmek için bu eğitimlerin
tamamlanması gerekiyor. İl
Milli Eğitim Müdürlüğü
tarafından 30 ilçede görev
yapan öğretmenlerin talepleri
üzerine ilk etapta seçilen 120
gönüllü öğretmene hakem
eğitimi verilirken eğitim alan
öğretmenler, turnuvalarda
görev alma hakkına sahip oldu.
İl Milli Eğitim Müdürü Ömer
Yahşi, “Siz değerli
öğretmenlerimizin heyecanı ve
azmi bize güç veriyor.
Projemizin tüm ülkemize örnek
teşkil etmesini ve geniş kitlelere
ulaşmasını temenni ediyorum”
dedi. (Haber Merkezi)

Turnuvalarda görev alacaklar

Dokuz Eylül Üniversitesi (DEÜ) Jeoloji
Mühendisliği öğretim üyesi Prof. Dr. Hasan
Sözbilir, 6 yıldır sürdürdükleri İzmir,
Güzelbahçe, Yağcılar, Seferihisar ve Tuzla fayları
ile ilgili çalışmaları tamamladıklarını belirterek,
"Tuzla fayı 2 bin yılda bir kırılan bir fay. 2 bin
yıldır kırılmadığını görüyoruz. Yakında kırılma
ihtimali yüksek. Tuzla fayının uzunluğu yaklaşık
50 kilometre. Fay uzunluğu nedeniyle yaklaşık
7.1'e kadar deprem üretme potansiyeline sahip"
dedi. Prof. Dr. Sözbilir, Manisa'daki deprem
riskiyle ilgili, "Çok yakın bir gelecekte kırılma
şansı yok” diye konuştu. (DHA)

Tuzla fayı alarmı:
Her an kırılabilir!

İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı Terör Suçları
Soruşturma Bürosu, FETÖ/PDY silahlı terör örgütüne
yönelik soruşturma yürüttü. 'Emniyet Mahrem
Yapılanması'nda bulunan ve gizli tanık 'Garson'dan ele
geçirilen dijitallerde haklarında örgüt üyesi oldukları
yönünde veri girişi bulunan, ByLock içeriklerinde
geçen ve yine haklarında örgütsel toplantılara
katıldıkları yönünde beyan bulunduğu tespit edilen
şüphelilerin yakalanmasına yönelik harekete geçildi.
27'si emniyetten ihraç, 5'i haklarında örgüt mensubu
olduğu gerekçesiyle yakalama kararı/kesinleşmiş
hapis cezası bulunan şüphelilere yönelik operasyonda
30 kişi yakalandı. 2 şüpheli aranıyor. (DHA)

ByLock baskınında
30 zanlı gözaltında

Kanlı pusuya 2
tutuklama daha

İzmir’de bir süre önce cezaevinden
çıkan ve evinin önünde husumetlileri
tarafından öldürülen Ömer Gülen'in
cinayetiyle ilgili firari 2 kişi daha
tutuklandı. Olayla ilgili tutuklananların
sayısı 4'e yükseldi. Öte yandan,
şüphelilerin olayda kullanmak üzere
araç kiraladıkları, bu araca takılmak
üzere Bursa’dan ikiz plaka
ayarladıkları, olaydan önce ve sonra
araç üzerinde hem plaka hem
donanım değişiklikleri yaptıkları tespit
edilmişti. (İHA)

Bir haftada 191
firari yakalandı

İzmir İl Jandarma Komutanlığı,
“Mercek-6” operasyonları
kapsamında 17-30 Nisan 2024
tarihleri arasında baskınlar yaptı.
Operasyonlarda 57 yıl ceza süresi ile
aranan 1 kişi, 38 yıl ceza süresi ile
aranan 1 kişi, 20 yıl ceza süresi ile
aranan 5 kişi, 10 yıl ve üzeri ceza
süresi ile aranan 9 kişi olmak üzere
toplamda 191 şahıs yakalanarak
gözaltına alındı. Yakalanan şahıslar,
daha sonrada işlemlerinin ardından
adli makamlara sevk edildi. (İHA)

Polis kaçakçıya
göz açtırmıyor

Ödemiş İlçe Emniyet Müdürlüğü’ne
bağlı Kaçakçılık ve Organize Suçlarla
Mücadele Büro Amirliği, tarihi eser
kaçakçılığı yapan şahısları yakın
takibe aldı. Bu kapsamda ekipler,
Ödemiş’te bir eve baskın yaptı. Yapılan
baskında, piyasa değeri yaklaşık 500
bin lira olan Bizans dönemine ait
olduğu değerlendirilen 33 adet sikke
ve 17 adet obje ele geçirildi.
Kaçakçılıkla ilgili 1 şüpheli hakkında
adli işlem yapıldı. (İHA)
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Hasan
Sözbilir

Öğretmen olmak için 
lisans yetmiyor mu?

Necip Vardal

Savaş Candemir

Haluk Dağdevir

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER

ÖZELÖZEL
HABERHABER
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Çarşı’daki yangını
TBMM’YE TAŞIDI
DEVA Partisi İzmir Milletvekili

Seda Kaya Ösen, Kemeraltı
Çarşısı’nda yaşanan yangınları
yerinde inceleyerek hazırladığı
soru önergesini İçişleri Bakanı
Ali Yerlikaya’nın yanıtlaması
istemiyle TBMM gündemine
getirdi. Şubat ve nisan aylarında
çıkan yangınlar sonrası
yürütülen çalışmaları yerinde
izlemek için iş merkezlerine
ziyarette bulunan Ösen “Çarşı
esnafı; yangın, sel, deprem gibi
afetlere karşı yapıların
savunmasız olduğunu dile
getirerek ilgisizlikten şikayet etti.
Haklı olarak mağduriyetlerinin
bir an evvel giderilmesini
istiyorlar. Biz de üzerimize
düşeni yaptık ve konuyu
TBMM’ne taşıyarak Kemeraltı
esnafımızın sesi olduk” dedi.
(Haber Merkezi)

Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, Cuma namazını
Üsküdar Çilehane Camii’nde
kıldı. Namazın ardından basın
mensuplarına açıklamalarda
bulunan Erdoğan, “Özgür Bey
CHP’de Genel Başkan oldu. 

Genel Başkan olduktan sonra
böyle bir ziyareti gerçekleştirmiş
olması iktidar ve ana muhalefet
açısından olumlu bir gelişme
oldu. Bundan önceki süreçlerde
maalesef bu tür adımlar
atılmıyordu. Ve bu adımın
atılmasıyla siyasetin ülkemizde
çok daha yumuşama dönemine
girdiğini görüyoruz. Ben de ilk
fırsatta böyle bir ziyaretin
karşılığını yapacağıma Özgür
Bey’e söyledim. Türk siyasetinin
buna ihtiyacı var. İlk fırsatta da
bu ziyareti gerçekleştirerek
Türkiye’de siyasetin yumuşama
sürecini başlatalım istiyorum.
Bu adımı da atacağız” dedi. 

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
“İsrail ve Filistin arasındaki
gelişmelerin kabul edilebilir bir
yanı yok. İsrail şu ana kadar 45
bin Filistinli’yi acımasızca
öldürdü ve bir Müslüman olarak
bizim buna seyirci kalmamız

düşünülemez. Atmamız
gereken adımları attık”

ifadelerini kullandı. Erdoğan
konuşmasının devamında,
“İsrail, bizim bu
yaklaşımlarımıza maalesef bu
olaylar başlamadan önceki
süreçte de söylediğimiz halde
yani ben Netenyahu ile
Amerika'daki yaptığım
görüşmeyi sadece durup
dururken yapmadım. Türkiye-
İsrail arasında bazı adımların
atılabileceğini göstermek için
yaptım. 

Ama Netenyahu acımasız ve
bu acımasızlığını da maalesef
çocuklara, kadınlara, yaşlılara
karşı gösterdi. Onun elindeki
imkanlar yok. Başta Amerika
olmak üzere tüm batı İsrail'e
çalışıyor. Bu kadar imkanlar
seferber edilerek Filistin’in garip
yoksul insanları İsrail’in
bombalarıyla ölüme
mahkum
edildiler.
Bunun
karşısında

artık biz daha sabredemezdik ve
adımlarımızı attık. Aramızda 9,5
milyar dolarlık bir ticaret hacmi
vardı. Bu ticaret hacmini de biz
yok farz ederek bu kapıyı
kapattık. Bundan sonrası hayırlı
olsun” diye
konuştu.
(İHA)

Zafer Partisi Genel Başkanı
Ümit Özdağ’ın 20 Nisan’da
İzmir ziyaretinde yaptığı
açıklama ile İzmir İl Başkanlığı
görevini üstlenen Naşit Birgüvi
il yönetimi içerisinden
oluşturulan Başkanlık Divan
Kurulu ile ilk toplantısını yaptı.
Toplantıda görev dağılımlarının
yapılmasının ardından ilçe
teşkilatlarının güçlendirilmesi ve
yeniden yapılandırılması ile
ilçelerin ve il kongresinin
gerçekleştirilmesi için çalışmaların
başlaması öncelikli gündem
maddeleri olarak belirlendi. 

Toplantı ile başkanlık
divanında görev alan isimler şu
şekilde belirlendi: İl Başkanı Naşit

Birgüvi, İl Sekreteri Ali Barış
Ercan, İl Başkan Vekili Mustafa
Dinçer, İl Sorumlu İl Başkan
Yardımcısı Nilüfer Koçyiğit, İl
Başkan Koordinatörü Ahmet
Koldaş, Parti İçi Eğitimden
Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Selahattin Erniş, Gençlik Kolları
İl Başkanı Cuma Anıl
Gökduman, Teşkilat Başkanı
Yusuf Kenan Aksoy, Teşkilat
Başkan Yardımcısı Sergen
Özmercan, Hukuk İşlerinden
Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Sema Ayatar, Sosyal Medyadan
Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Sedat Üzen, Sosyal İşlerden
Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Okan Mungan, Medya ve Siyasi

Gündemden Sorumlu İl Başkan
Yardımcısı Serkan Esen, Yerel
Yönetimlerden Sorumlu İl
Başkan Yardımcısı Belgin
Çiçeksever, Sivil Toplum
Kuruluşlarından Sorumlu İl
Başkan Yardımcısı Sedat Batu,
Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan
Yardımcısı Ayşe Azrak,
Araştırma ve Geliştirmeden
Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Burak Hasdikici, Mali İşlerden
Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Çağrı Köylüoğlu, İdari İşlerden
Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Kadir Boyalıcı, Bürokrasi ve
Protokolden Sorumlu İl Başkan
Yardımcısı Dursun Atalay.
(Haber Merkezi)

İşte Zafer Partisi 
İzmir'in A Takımı

CHP Milli Eğitim Bakanlığı’ndan sorumlu Genel
Başkan Yardımcısı Suat Özçağdaş, CHP Grup
Başkanvekili Murat Emir ve beraberindeki
milletvekilleri, TBMM’den Milli Eğitim Bakanlığı’na
yürüdü. Bakanlık önünde basın açıklaması yapan
CHP Genel Başkan Yardımcısı Suat Özçağdaş,
Türkiye’de yaklaşık 20 milyon öğrenci ve 1 milyon
155 bin öğretmen olduğunu hatırlatarak, "Yaklaşık 1
milyon atanmayan öğretmen, milyonlarca veli
vardır. Neredeyse her evde eğitim yaşamının içinde
bir birey vardır ve eğitim hepimizin ortak
meselesidir. Konu yalnızca Cumhuriyet Halk
Partisi’nin konusu değildir; tüm eğitim
paydaşlarının konusudur, milletimizin
konusudur" dedi. (İHA)

CHP’Lİ VEKİLLER
Bakanlığa yürüdü

Cumhuriyet Halk Partisi İzmir Milletvekili Ednan
Arslan, Türkiye Büyük Millet Meclisi Genel Kurulu’nda
“Maden Kanunu ile Bazı Kanunlarda Değişiklik
Yapılmasına Dair Kanun Teklifi” üzerine konuştu.
Görüşülen teklifin; madenlerimizi, kıyılarımızı,
enerjimizi ilgilendiren 7 temel kanunda değişiklik
öngördüğünü ifade eden Arslan, getirilen teklifi
sipariş olarak nitelendirdi, iktidarın yasa yapma
yöntemini eleştirdi, “Siparişle yasa yapıyoruz, çünkü
bu yasa tekliflerinin müellifi, buradaki ne ilk imzacıdır
ne de bu kanunu bu teklifi savunanlardır. Bu yasalar
bu teklifler sarayda siparişle yazılıyor, önümüze
getiriliyor komisyonlardan alelacele geçiriliyor.
Ondan sonra da yasa yaptık diyerek bu işler
yasalaşıyor” dedi. (Haber Merkezi)

YASA YAPMANIN
yöntemini eleştirdi
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Özlale’nin yeni
görevi netleşti

Eski Genel Başkan Meral Akşener’in
göreve devam etmeyeceğini
açıklamasının ardından partisinden
ayrılacağını duyuran ancak Olağanüstü
Kurultay’ı Müsavat Dervişoğlu’nun
kazanması sonrası partiye Genel İdare
Kurulu üyesi olarak dönen İzmir
Milletvekili Ümit Özlale’nin yeni
dönemde partide alacağı görev netleşti.
İYİ Parti’den yapılan başkanlık divanının
belirlendiği duyuruda Özlale, Ekonomi
ve Kalkınma Politikaları Başkanı oldu.
(Haber Merkezi)

Bakan Işıkhan’dan
gurbetçiye müjde

Uluslararası Demokratlar Birliğince
(UID) Kapasite Geliştirme ve Eğitim
Çalıştayı düzenledi. Ankara’da
gerçekleşen çalıştaya Çalışma ve Sosyal
Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan da katıldı.
Bakan Vedat Işıkhan, yurt dışında
yaşayan Türk vatandaşlarının çalışma ve
sosyal güvenlik işlerine ilişkin, “Yurt
dışında yaşayan vatandaşlarımızın
çalışma ve sosyal güvenliğe ilişkin
işlerini dijital olarak yapabilmesi için
çalışmalara başladık” dedi. (İHA)

Mali müşavirlerin
sorununu duyurdu

Cumhuriyet Halk Partisi İzmir
Milletvekili Rıfat Nalbantoğlu, Meclis
Genel Kurulu’nda söz alarak mali
müşavirlerin sorunlarını, taleplerini ve
çözüm önerilerini dile getirdi.
Nalbantoğlu, “Hükümet’in plansız,
programsız ve iş bilmez, birbiriyle
çelişen, günübirlik değişen ekonomi
politikalarının cezasını da tüm
halkımızla birlikte maalesef mali
müşavirler de çekmekte. Bu politikalar,
mali müşavirleri mesleklerini yerine
getiremez hale getirdi” dedi. 
(Haber Merkezi)

Ednan
Arslan

Ümit 
Özlale

Vedat 
Işıkhan

Rıfat 
Nalbantoğlu

‘TÜRK SİYASETİ
yumuşamadöneminde’
CHP Genel Başkanı Özel ile görüşmesini değerlendiren Cumhurbaşkanı Erdoğan,
“Özgür Bey’in ziyareti iktidar ve ana muhalefet açısından olumlu bir gelişme oldu” dedi

Recep 
Tayyip

ErdoğanÖzgür
Özel
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Egetelgraf.com’dan 
Memduh Güney’in haberi
Sağlık Bakanlığı tarafından

yayınlanan veriler, hekim
sayısındaki gidişatı gözler önüne
serdi. Uluslararası
karşılaştırmalar sonucu 100 bin
kişiye düşen hekim sayısına
bakıldığında, Türkiye 228
hekimle son sırada yer aldı.
Türkiye’nin 8’de bir nüfusuna
sahip Yunanistan ise 100 bin
kişiye düşen hekim sayısında 629
hekimle birinci sıraya oturdu.
Nüfus projeksiyonu olarak
Yunanistan ile değil, Almanya ile
karşılaştırılmanın daha doğru
olacağını söyleyen İzmir Tabip
Odası Yönetim Kurulu üyesi
Yüce Ayhan, “Almanya’da yüz
bin kişiye düşen hekim sayısı 453.
Yani bizim iki katımız.
İncelenmesi gereken, hekim
sayısından öte Türkiye’deki
sağlık sisteminin örgütlenmesi.
2002 yılında sağlıkta birinci
basamak başvuru sayısı 75,
2022’de 40 milyon. Bu, nüfustaki
artışla doğru orantılı değil. İkinci
ve üçüncü basamakta ise 2002
yılında 134 milyon başvuru
varken 2022 yılında 513 milyon.
Dört katından fazla artış
yaşanıyor. 2022 yılında acil
servise 130 milyon başvuru
olmuş. Nüfusun neredeyse bir
buçuk iki katı. Burada
hekim sayısını ne kadar
artırırsak artıralım
tatmin edici bir hizmetin
ortaya çıkması çok zor.
Psikiyatri hekiminin 5 -10
dakika içerisinde
muayene yapmasının
imkanı yok” ifadelerini
kullandı.

Sağlık politikalarında
kalkınma ve sürdürülebilir
endeksli bir bakış açısının
olmasının gerektiğini söyleyen
Ayhan, “Sağlık politikalarında
doğru ve uzun vadeli çalışmalara
ihtiyacımız var. Sadece hekim
sayısına odaklı çalışmalar
yapamayız. Öncelikle birinci
basamağın rolünü net bir şekilde
belirlemeliyiz. Türkiye’de birinci
basamak sağlık başvuruları
nüfusa dayalı olarak işliyor.

Bugün Menemen’de oturan bir
yurttaşımız Narlıdere’de bulunan
bir aile hekimine bağlanabilir.
Ancak o hekimin aileyi takip
etme imkanı çok zor. Eskiden
olduğu gibi sağlık ocağı
sisteminde adrese dayalı bir
işleyişle hekimin birebir temas
edebileceği yapıya dönülebilir”
diye konuştu.

YOĞUNLUĞU AZALTACAK 
Sevk zinciri sistemine değinen

Ayhan, “Türkiye’de birinci
basamak sistemi büyük
vaatlerle geldi. Ancak bu
örneği aldığımız ülkelerin
projede başarılı oldukları
nokta ikinci ve üçüncü
basamağa yönelik sevk
sistemiydi. Ne yazık ki biz
bunu da kötü bir şekilde
kullandık. Bugün birinci
basamakta patlayan
talebi önleyecek acil

servis yoğunluğunu azaltacak bir
sisteme ihtiyacımız var” dedi.

“Meslekte kendini yetiştirmiş
hekimlerimizi kaybediyoruz”
diyen Ayhan, “Tıp fakültelerinin
sayısını artırıyoruz. Ancak bu
fakültelerin hepsinde standart
bir eğitim sağlayamıyoruz. Köklü
üniversitelerimizde verdiğimiz
eğitimi herhangi bir şehirde
açtığımız tıp fakültesinde
uygulayamıyoruz. Bir üniversite

hastanesinin planlanması uzun
süreçler gerektiriyor. Ancak biz
bunlar yapmadan fakülteleri
açtık. Eğitimde akreditasyon
şartlarını taşımayan fakülteler
var. Eğitimde, hizmette bir
standardımız olmadığı gibi
hekimlere sunduğumuz
olanaklar da tatmin edici değil”
ifadelerini kullandı. 

Sağlık çalışanlarının
vatandaşların dostları olduğunun
unutulmaması gerektiğini
vurgulayan Demokratik Sağlık
Sendikası İzmir Şube Başkanı
Togan Demircan,
“Kıyasladığımız ülkelerde de
şiddet olayları yaşanıyordur.
Ancak bizim ülkemizde bu
olaylar her gün
yaşanıyor. Bu
olaylardan dolayı da
hekimlik artık tercih
edilmiyor” dedi.
Hastane ortamının
fiziki koşullarına da
değinen Demircan,
“Her ilimizde şehir
hastanesi yok.

Örnek vermek
gerekirse, İzmir’de Atatürk
Eğitim Araştırma Hastanesi’nin
fiziki koşulları çok kötü
durumda. Birçok kurumun
yemek kalitesi çok kötü.
Saatlerce çok ciddi efor sarf
ederek iş üreten, emeğini ortaya

koyan bir hastaya uyguladığı
tedaviyle onu sağlığına
kavuşturan hekimin öğle
yemeğinden böcek çıkıyor.
Maddi konular son dönemlerde
iyileştirildi ancak bundan bir yıl
öncesine gittiğimizde maaşlar
yoksulluk sınırındaydı. Bu da
hem yurt dışına gidişleri arttırdı
hem de başka alanların tercih
edilmesine sebep oldu”
ifadelerini kullandı. 

‘İYİLEŞTİRME YAPILMALI’
“Eskiden komşuların

çocuklarını duyardık, tıp
fakültesini kazanmış diye. Aileler
göğsünü gere gere gezerdi. Şimdi
‘Tıp okuyacak, ne olacak?’

diyorlar” diyen Demircan,
“Aileler tıp okuyan
evlatları için artık dayak
mı yiyecek yoksa cinayete
mi kurban gidecek diye
düşünüyor. Pandemi
dönemi yaşadık. Bu
dönemde vefat eden
birçok meslektaşımız oldu.
Meslektaşlarımızın aileleri
ne durumda bilmiyoruz.

Görev başında vefat eden sağlık
çalışanları şehit sayılmıyor.
Birçok konuda iyileştirme
yapılmalı ki genç arkadaşlarımız
sağlık bilimleri okumayı tercih
etsin, bu da hekim sayılarımızı
artırsın” diye konuştu.  

Buca’da yaşayan 19 yaşındaki Nehir
Yurtsever’e, bacaklarında morlukların
oluşması üzerine başvurduğu
hastanede lösemi teşhisi kondu.
Yurtsever'in tedavisine 29 Nisan'da
İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ)
Medical Point Hastanesi’nde başlandı.
Bu süreçte Yurtsever'in refakatçiliğini
de erkek arkadaşı Emre Coşkun (20)
üstlendi. İstanbul'da bir üniversitedeki
eğitimini dondurarak İzmir'e gelen
Coşkun, zor günlerinde yalnız
bırakmadığı sevgilisine evlilik teklifinde
bulunmaya karar verdi. Sürpriz teklif
organizasyonu için Yurtsever'in
ailesine de haber veren Coşkun,

hastane odasında dansa kaldırdığı
sevgilisine "Benimle evlenir misin?"
dedi. Yurtsever'in "Evet" yanıtı sonrası
ailesi ve arkadaşları da hastane
bahçesinde "Kalk Kız Evlencez"
pankartı açtı. Erkek arkadaşından
evlilik teklifi beklemediğini, çok
heyecanlandığını belirten Yurtsever,
"Bir anda diz çöktü ve evlenme

teklifinde bulundu. Hiçbir şeyi
ertelememe kararı aldık. Çünkü hayat
çok kısa, her anı değerlendirmemiz
gerekiyor. Buradan çıktığımızda, ben
iyileştiğim zaman her anı farkına
vararak yaşayacağız" dedi. Emre
Coşkun da hastanede tedavisi
tamamlandıktan sonra Yurtsever'i
ailesinden istemeye gideceklerini ifade
etti. Yurtsever'in annesi Eylem
Türkmen de evlilik teklifinin kızına
moral verdiğini ifade etti. Hematoloji ve
Kök Hücre Kliniği sorumlusu Prof. Dr.
Seçkin Çağırgan, moral desteğinin
zorlu geçen tedavi sürecinde önemini
vurguladı. (AA)

Lösemi tedavisi gören kız arkadaşına sürpriz teklif!

Aradığınız doktora
şu an ulaşılamıyor!

Orman yangınlarına
karşı örnek mücadele

Tarım ve Orman Bakanlığı
tarafından, orman yangınlarının
sayısını azaltmak ve temiz orman
hassasiyetini oluşturmak
amacıyla tüm Türkiye’de ‘Orman
Benim’ kampanyası düzenlendi.
Etkinlik kapsamında öğrenciler
Gaziemir’deki Sarnıç ormanlık
alanında çöpleri topladı.
Etkinliğe katılan İzmir Valisi
Süleyman Elban, “Yapılacak

çalışmalarla örtülerin
temizlenmesi ve yangına, kirliliğe
neden olan çöplerin
temizlenmesiyle ilgili bir çalışma
yapılacak. Bununla ilgili bir
farkındalık oluşturmak,
yavrularımıza bu bilinci aşılamak
ve kamuoyuna bunu duyurmak
için bütün illerimizle birlikte biz
de İzmir’imizde bu çalışmayı
başlatıyoruz” dedi. (İHA)
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‘Dokuz Eylül’ün
yükselişi sürüyor

Alanında küresel ölçekte saygınlığa
sahip olan yükseköğretim
derecelendirme kuruluşu Times
Higher Education (THE) Asya
Üniversiteleri Sıralaması 2024 listesi
açıklandı. Dokuz Eylül Üniversitesi
(DEÜ), 1127 üniversiteyi içeren listede
geçen yılki yerini koruyarak 401-500
bandında yer aldı. DEÜ Rektör YÖK
üyesi Prof. Dr. Mahmut Ak,
“Üniversitemiz köklü geçmişinden
aldığı güçle uluslararası boyutta
yükselişini devam ettirecek” dedi.
(Haber Merkezi)

Tanıtım Günleri
tıklım tıklımdı

Bu yıl 26’ncısı düzenlenen  “Ege
Üniversitesi Tanıtım Günleri” başladı.
Fakülte ve yüksekokullar, sosyal ve
spor tesisler, akademik ve idari
birimlerle barınma ve beslenme
olanakları tanıtıldı. Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Mehmet Ersan,
“Öğrencilerden aldığımız geri
dönüşler ışığında üniversitemiz
ailesine katılmayı ne kadar çok
istediklerini gördük. Onların ilgisinden
çok memnunuz, zannediyorum onlar
da okulumuzdan memnun kaldı” dedi.
(Haber Merkezi) 

Kemalpaşa’nın
çocukları yaşadı

Kemalpaşa Belediye Başkanı
Mehmet Türkmen, futbol sahası
talebiyle belediyeye ziyaret
gerçekleştiren miniklerle buluştu.
Başkan Türkmen, verdiği sözü tutarak
Hakan Çelik Parkı’nda çocuklar ile bir
araya geldi. Başkan Türkmen, "Biz bu
alanları Kemalpaşa’mıza
kazandıracağız. Çocuklarımızın futbol
topu, forma gibi diğer taleplerini en
kısa zamanda yerine getireceğiz.
Futbol sahası için görevli
arkadaşlarımız gerekli teknik
incelemeleri gerçekleştirecek”
ifadelerine yer verdi. (Haber Merkezi)

Mahmut 
Ak

Sağlık Bakanlığı’nın yayınladığı ‘kişi başına düşen hekim sayısı istatistikleri’ endişeye neden
olurken uzmanlar, planlamaların daha sürdürülebilir nitelikte olması gerektiğini savunuyor

Togan Demircan

Yüce Ayhan

MEMDUH
GÜNEY 
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İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, İzmir
Ticaret Odası (İZTO) yönetimini
konuk etti. Başkan Dr. Cemil
Tugay’ın Egemenlik Evi’ndeki
makamında düzenlenen ziyarete
İZTO Yönetim Kurulu Başkanı
Mahmut Özgener, İZTO Meclis
Başkanı Selami Özpoyraz, İZTO
Yönetim Kurulu üyeleri, İzmir
Büyükşehir Belediyesi CHP
Grup Başkan Vekili Dr. Zafer
Levent Yıldır, İzmir Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreteri Barış
Karcı  katıldı. Ziyarette İZTO
yönetimi, 31 Mart 2024 Yerel
Seçimleri’nin ardından göreve
gelen Başkan Tugay’a tebriklerini
iletirken İzmir’in geleceğine
yönelik konular masaya yatırıldı.
İZTO Yönetim Kurulu Başkanı
Mahmut Özgener, Kemalpaşa
Lojistik Merkezi Projesi, sağlık
turizmi başta olmak üzere kent
turizminin geliştirilmesi,
uluslararası fuarlara katılım,
İzmir Tarım Organize İhtisas
Bölgeleri gibi İZTO tarafından
yürütülen projeler ve İzmir’in
çözüm bekleyen sorunları
hakkında görüş ve taleplerini
aktardı.

Nezaket ziyaretinden dolayı

tüm İZTO yönetimine teşekkür
eden Başkan Tugay, “Sizleri
burada görmek ve ağırlamak
bizim için bir onur. Yeni bir
döneme başladık. Öncesinde
karşılıklı ziyaretlerimizde
konuştuklarımız benim için çok
değerli ve yol göstericiydi.
Bundan sonra da sizlerle beraber
ortak projelerde çalışarak, ihtiyaç
duyduğumuzda sizin
görüşlerinizle kararlar alarak
önümüzdeki beş yılı geçirmek
istiyorum. Dilerim çalışmalarımız
şehrimiz için hayırlı olur.

Kendimi sizlerle ve diğer
kurumlarla çalıştığım için şanslı
sayıyorum. Yılların biriktirdiği bir
konsantrasyonla çalışıyoruz.
Aramızda uyum var. Bundan
İzmir kazanacaktır” diye
konuştu.

‘MASTER PLAN’
İzmir’in en önemli kalkınma

potansiyelini tarım ve turizmde
gördüğünü ifade eden Başkan
Tugay, “Kemeraltı’nda çok
önemli değerlendirmeler ve fikri
oluşumlar ortaya çıkmış. Bizim

biraz daha hızlı operasyonlara
ihtiyacımız var. İzmir’de belediye
şirketleri aracılığıyla hızlı bir
şekilde tarihi yapıların
restorasyonlarını sağlayacak bir
oluşum hazırlığı içerisindeyiz.
Bundan sonra birinci viteste giden
iş, beşinci viteste ve bölgesel
revizyonlarla dönüşecek.
Arkeolojik çalışmalara ihtiyacımız
var. İzmir’in dünyada hiçbir yere
nasip olmayan arkeolojik birikimi
var. Turizm için sizlerin de
katılımıyla bir master plan
yapalım” şeklinde konuştu.

‘TEMİZ KÖRFEZ’
Turizmin gelişmesi için temiz

körfezin zorunluluğuna işaret
eden Başkan Tugay, “Körfez
temiz bir hale geldikten sonra
marinalarıyla, yelkenlileriyle, kıyı
düzenlemeleriyle dünyanın en
güzel şehirlerinden birine
dönebilir. Bugünden yarına
olabilecek bir şey değil elbette
ama önemli olan bu vizyonu
ortaya koyalım ve adım adım o
yolda ilerleyelim. Burada şehrin
iradesi gerekiyor. Bir fikir birliği
etrafında toplanıp onu talep
etmemiz gerekiyor” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Konak Belediye Meclisi mayıs
ayının ilk toplantısını Selahattin
Akçiçek Kültür Merkezi’nde
gerçekleştirdi. Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu’nun
yönettiği oturumda yeni
komisyonlar kuruldu. Başkan
Mutlu, komisyonlardan gelen
önergelerin oylanması sırasında
şeffaf yönetim vurgusu yaparak,
“Seçim bildirgemizde şeffaf bir
yönetim anlayışı sergileyeceğimize
yer vermiştik. Sadece meclis
üyelerine değil, Konak halkıyla
verilerimizi paylaşacağız” dedi.

Başkan Mutlu, esnafın can
güvenliğinin önemine dikkat
çekerek şöyle konuştu:

“Kemeraltı’nın bambaşka bir
şekilde ele alınması gerekiyor.

Sayın Vali’yle de bu konuyu
görüştüm. O da Basmane ve
Kemeraltı çalışması konusunda
istekli. Biz seçim döneminde de bu
konuya değindik. Dirençli bir
Kemeraltı yaratmak gerekiyor.
Geçtiğimiz günlerdeki yangın ilk
sırada değil ikinci sırada oldu. Ama
ikinci sıranın çatısındaki yangını
söndürürken maalesef ilk sıra da
nasibini aldı. Bir yandan insanlar
çok mağdur, eşyaları ve bina
ıslandı. Binaya girmekte sıkıntı
olmadığını görmek için itfaiye
raporlarını ve dayanıklılık testlerini
istedik. Çünkü binaya can girecek.
Ahşap çatılar çok ıslandı. Umarım
en kısa zamanda rapor gelir ve
esnafımız kaldığı yerden işine
devam eder.” (Haber Merkezi)

“İzmir’in planlamasını 
kentli mimarlar yapar”

Karşıyaka Belediyesi, baharın
müjdecisi, bolluk ve bereketin
simgesi Hıdırellez’de coşku dolu bir
şenliğe imza atacak. 5 Mayıs
akşamını birbirinden renkli müzik
ve dans gösterileriyle
kutlayacaklarını belirten Karşıyaka
Belediye Başkanı B. Yıldız Ünsal
“Baharın coşkusunu paylaşmak ve
umudu büyütmek isteyen herkesi
Hıdırellez Şenliği’ne bekliyoruz”
dedi. Karşıyaka Belediyesi
tarafından düzenlenen Hıdırellez
Şenliği, 5 Mayıs Pazar akşamı
Atakent Gondol Kafe arkasındaki
Ahmet Taner Kışlalı Rekreasyon

Alanı’nda gerçekleştirilecek. Saat
20.00’da başlayacak şenliğin açılışı
halk oyunları gösterisiyle yapılacak.
Ardından Belediye Orkestrası ve
Seda Öztürk, seslendirecekleri
şarkılarla konuklara bayram
coşkusu yaşatacak. Süper Menlissa
Bandosu’nun performansıyla devam
edecek şenlik, Orkestar Sertan’ın
sunacağı müzik şöleniyle final
yapacak. Ücretsiz olarak
gerçekleşecek organizasyon, tüm
vatandaşların katılımına açık
olacak. 

Baharın neşe ve coşkusuna
yakışır bir şenlik programı

hazırladıklarını dile getiren
Karşıyaka Belediye Başkanı B. Yıldız
Ünsal, “Karşıyakamızda, umutları
yeşerten Hıdırellez akşamında
muhteşem bir buluşma
gerçekleştireceğiz. El ele verip
doğanın uyanışını kutlayacak,
aydınlık yarınlara dair güzel
dileklerimizi paylaşacağız.
Bolluğun, bereketin, birlik ve
beraberliğin simgesi olan
Hıdırellez’in hepimize şans ve
mutluluk getirmesini diliyor, tüm
yurttaşlarımızı şenlik buluşmamıza
davet ediyorum” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Bornova’da 280 
dansçı sahnede

Her yıl bütün dünyada renkli
etkinliklerle kutlanan Dünya Dans
Günü’nde, Bornova Belediyesi’nin
düzenlediği etkinlikte 280 dansçı
Büyükpark’ta sahneye çıktı. Birbirinden
renkli koreografilerin sunulduğu
etkinlikte, 10 ayrı dans grubu
Bornovalılara unutulmaz bir gece
yaşattı. Etkinliği eşi Beste Ekşi ve kızı
Asya Tuna ile birlikte izleyen Başkan
Eşki, horon oynayarak dansçılara eşlik
etti. Gecenin sonunda tüm dansçılar aynı
anda sahneye çıkarak harmandalı
oynadı. 280 dansçının katıldığı
harmandalı izleyenlerden büyük alkış
aldı. (Haber Merkezi)

İndirimli su 
yüz güldürdü

Seçim çalışmaları süresince, Man-
isalıların Türkiye’nin en pahalı suyunu
kullandığını ifade eden Manisa Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, 31
Mart Mahalli İdareler Genel Seçimlerinin
ardından mesken ve türevlerinde ilk 2
ton su 1 TL, sonraki kademelerde ise
yüzde 30 indirimli fiyat tarifesini Man-
isalıların kullanımına sunacağının
sözünü vermişti. Sözünü kısa sürede
tutan Başkan Zeyrek, Manisalılara
müjdeli haberi MASKİ Olağanüstü Genel
Kurulu’nda duyurdu. Manisalılar, 1
Mayıs itibarıyla, ilk 2 ton suyu 1 TL son-
raki kademelerde ise yüzde 30 indirimli
fiyat tarifesiyle kullanmaya başladı. (İHA)

Edremit’e Kent
Estetiği Müdürü

Edremit Belediye Meclisi Mayıs ayı
olağan toplantısı Belediye Başkanı
Mehmet Ertaş başkanlığında yapıldı.
Toplantıda Edremit Çiftçi Malları Koruma
Meclisi seçimi yapılırken 2023 Mali Yılı
İdare ve Kesin Hesap Raporu kabul
edildi. Ayrıca Kent Estetiği Müdürlüğü
kurulmasına karar verildi. Belediye
Başkanı Mehmet Ertaş, Edremit’in il
olmaya aday bir kent olarak alt ve üst
yapısı ile çok daha iyi ve güzel hizmetleri
hakkettiğini belirterek Kentsel Tasarım
Müdürlüğü'nün kurulmasıyla birlikte alt
ve üst yapı hizmetlerinde daha etkin ve
estetik bir yaklaşımla hareket
edileceğini ifade etti. (Haber Merkezi)

Hıdırellez’i coşkuyla kutlayacaklar 

B. Yıldız
Ünsal 

‘Yenilenerek güçlendik’

Nilüfer 
Çınarlı 
Mutlu

Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,  İZTO Yönetim Kurulu Başkanı
Mahmut Özgener ve yönetimini ağırladı. Kente dair proje ve konular konuşuldu

Cemil
Tugay

Mahmut
Özgener
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İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin deniz turizmini canlandırmak için İZDENİZ
konforuyla sürdürdüğü İzmir-Midilli seferlerinin 2024 yaz programı başladı

İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı
İZDENİZ (İzmir Deniz İşletmeciliği
A.Ş.) tarafından yapılan “Rotamız
Midilli” seferlerinin yeni sezonu başladı.
Yılın ilk turunu geçtiğimiz Ramazan
Bayramı’na özel yapan İZDENİZ, 3
Mayıs itibariyle düzenli seferleri başlattı.
Bu yıl kapıda vize uygulamasıyla ilginin
arttığı İzmir-Midilli seferleri, Çarşamba
ve Cuma kalkışlı olmak üzere haftada
iki kez düzenlenecek. Rotamız Midilli
seferleri için biletlerini alan yolcular,
sabahın erken saatlerinde Alsancak
Yolcu Limanı’ndaki İZDENİZ Satış
Ofisi’ne geldi. İZDENİZ ekibi
tarafından hızlı bir şekilde işlemleri
tamamlanan yolcular, yüksek hızlı İhsan
Alyanak gemisiyle 08.30’da Midilli’ye
doğru yola çıktı.

‘2,5 SAATTE GİDİŞ’
Sezonun ilk düzenli seferi hakkında

bilgi veren gemi kaptanı Hüseyin
Damar, “İhsan Alyanak gemimiz, 250
yolcu kapasiteli ve yüksek hızlı bir gemi.
İzmir Alsancak Limanı’ndan Midilli’ye
normal koşullar altında iki buçuk saatte
varabiliyoruz. Yolcularımız bu
seferlerden oldukça memnun. Merkezi
bir yere araçlarını bırakıp yolculuğa
çıkıyorlar. Bu da büyük bir kolaylık

sağlıyor. Midilli seferlerine herkesi
bekliyoruz” diye konuştu.

‘KONFORLU YOLCULUK’
Yeni sezon için heyecanlı olduklarını

belirten Kaptan Raşit Kırbıyıkoğlu,
“Sezona başlamadan evvel
yolcularımızın da konforunu düşünerek
gerekli tüm hazırlıkları yaptık. İzmir’den
Midilli’ye uluslararası sularda sefer
yapmanın gururunu yaşıyoruz. Bu yıl iki
gemiyle sefer yapacağız. Tüm İzmir

halkını ve
İzmir’den bu
yolculuğa katılacak
herkesi bizimle birlikte
olmaya davet ediyoruz” dedi. Midilli
seferi için İZDENİZ’i tercih eden yolcu
Ceren Alparslan, “İnternet üzerinden
işlem yaptık ve işlemleri çok kolay bir
şekilde halledip yurtdışına çıkma şansı
yakaladık. Bu yolculuğa çıktığım için çok
mutlu ve heyecanlıyım” ifadelerini
kullandı. Kapıda vize uygulamasında

İZDENİZ
ekibinin kolaylığıyla

seyahat eden Eylül Nalcı ise,
“İZDENİZ seferleri gerçekten kolaylık
sağlıyor. Benim bordo pasaportum var.
Kapıda vize ve pasaport işlemlerinde
çok kolaylık sağladılar. Çok hızlıydı, çok
memnun kaldım” şeklinde konuştu.
(Haber Merkezi)

SUYUN ÖTEKİ YAKASI
DAHA DA YAKINLAŞTI

Kemalpaşa Belediyesi Mayıs Ayı Olağan Meclis
Toplantısı’nın 1. Bileşimi, Belediye Başkanı
Mehmet Türkmen başkanlığında yapıldı.
Kemalpaşa Belediyesi Meclis Salonunda
gerçekleşen ve komisyonlardan gelen 5 raporun,
birimlerden gelen 13 önerinin görüşüldüğü Mayıs
Ayı Olağan Meclis Toplantısı’nın 1. Bileşimi
Mehmet Türkmen başkanlığında yapıldı.
Toplantının açılış konuşmasını yapan Kemalpaşa
Belediye Başkanı
Mehmet Türkmen,
Mayıs Ayı Meclisi’nde
alınan kararların
Kemalpaşa’ya hayırlı
olmasını diledi.
Toplantıda meclis
üyelerinin her birini
aile ferdi gibi
gördüğünü belirterek
bütünlük mesajı veren
Başkan Türkmen,
"Bizler halkın oylarıyla

seçilmiş, Kemalpaşa’ya faydası olması gereken
kişileriz. Benim hayattan hiçbir beklentim yok tek
amacım Kemalpaşa’ya çağ atlatmak. Bu yolda parti
gözetmeksizin hepinizden destek bekliyorum. Ben
uzlaşmacıyım. Uzlaşının her şeyi çözeceğine
inanırım. Bütün meclis üyeleri benim için
değerlidir. Hepimiz Kemalpaşa’ya hizmet etmek
için geldik. Mutlaka hatalarımız olacak, çünkü
insanız, ama bizim göremediğimizi sizler

göstereceksiniz. Biz
burnumuzun
doğrultusuna
gitmeyiz.
Kemalpaşa’nın
menfaatine ne
olursa olsun geriye
adım atmam, parti
ayırmam. Yeter ki
beraber Kemalpaşa
için hareket edelim"
dedi. 
(Haber Merkezi)

Bornova’ya yedi
müdürlük daha 

‘Kemalpaşa’ya çağ 
atlatmak istiyorum’

Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki’nin “Güçlü Bornova”
vizyonuyla şekillenen çalışmalar
kapsamında 7 yeni müdürlük
kurulmasına karar verildi.
Bornova Belediye Meclisi’nde,
Tesisler, Ulaşım Hizmetleri,
Belediye Tiyatro, Müze, Kentsel
Tasarım, Kentsel Dönüşüm ile
Araştırma ve Geliştirme
Müdürlüğü’nün kurulmasını
içeren önerge oy birliğiyle kabul
edildi. Başkan Eşki, Bornova’ya
daha iyi hizmet etmek ve
kaynakları daha verimli
kullanmak amacıyla yeni
müdürlükleri oluşturma kararını
aldıklarını söyledi. Bornova
Belediye Meclisi’nde, vatandaşın
yerel yönetimlerle ilk temas
noktası olan muhtarlıkların daha
verimli çalışabilmesi için aylık 2
bin 500 liralık destek sağlanması
hakkındaki başkanlık önergesi de
meclis üyelerine sunuldu. 
(Haber Merkezi)

Torbalı Belediyesi, baharın müjdecisi,
bolluk ve bereketin simgesi olarak
kabul edilen Hıdırellez’i
kutlamak için muhteşem
bir program hazırladı.
Pazar günü Roman
vatandaşların yoğun
yaşadığı mahalle olan
Çaybaşı’da
gerçekleşecek olan
Hıdırellez Şenliği’ne
yoğun ilgi olması
bekleniyor.  Daha önceki
yıllarda da düzenlenen ve
binlerce kişinin katılımıyla
gerçekleşen Hıdırellez Şenliği’nde bu yıl
sesiyle büyüleyen, Roman vatandaşların

sevgilisi Emre Övek ve Torbalı’nın sevilen
sahne isimlerinden Çaybaşılı Derviş sahne

alacak. Saat 19:30’da Çaybaşı
Kafetarya’da başlayacak

olan etkinlikte günün
anlam ve önemini
belirten
konuşmalar
yapılacak. Daha
sonra ise alanda
sanatçılar sahne

alarak çeşitli
müzikleri ile Torbalılıları

eğlendirecekler. Dileklerin
tutulup, ateşlerin yakılacağı gece için

Torbalı Belediyesi hazırlıklarını büyük
oranda tamamladı. Özellikle Roman

vatandaşların büyük ilgi göstereceği
etkinliklerde her şey en ince ayrıntısına

kadar düşünüldü. Türk Dünyasının
genelinde yaşanan Hıdırellez

geleneğini sürdürmeye devam
edeceklerini ifade eden
Torbalı Belediye Başkanı
Övünç Demir, tüm
Torbalılıları Hıdırellez
etkinliklerine davet etti.

Demir, “Baharın coşkusunu
hep birlikte yaşamak için

Hıdırellez Şenliğimizde
buluşuyoruz. Emre Övek ve

Çaybaşılı Derviş'in sahne alacağı
şenliğimize tüm halkımız davetlidir”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

HIDIRELLEZ ATEŞİ TORBALI’DA DA YANACAK

Bergama’da Orman 
Benim’ etkinliği...
Bergama Orman İşletme
Müdürlüğü’nün orman yangınlarının
önlenmesi ve doğal yaşamın korunması
için gerçekleştirdiği, “Orman Benim”
kampanyasın katılan Bergama
Belediye Başkanı Dr. Tanju Çelik, yaz
aylarının gelmesiyle önlemleri
artırdıklarını belirtti. Ege Üniversitesi
Bergama Meslek Yüksekokulu
bahçesinde gerçekleşen etkinlikte
Başkan Dr. Tanju Çelik, öğrencilerle
buluştu. Çevre bilincinin çocukluktan
itibaren verilmesinin geleceğimize
kazandıracağı çok şey olduğunu
belirten Dr. Tanju Çelik; “Bergama
genelinde ve özellikle kırsal
mahallerimizde yol kenarındaki otları
temizliyor, araçlardan atılan yanıcı
maddelere karşı çalışmalar
yürütüyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

Yıldız: Öncelikle 
Sasalı çözülecek
Çiğli Belediyesi Mayıs ayı olağan meclis
toplantısı Başkan Onur Emrah Yıldız
idaresinde gerçekleşti. Başkan Yıldız,
sözünü verdiği iki önemli konuda
meclisin olurunu aldı. Sasalı
Mahallesi’nde yaşanan imar sorunu ve
cezalar ile ilgili önemli bir adım atılırken;
Çiğli’nin emektar sporcularından Yaşar
Kara’nın isminin Balatçık Mahallesi’nde
bulunan halı sahaya verilmesi oy birliği
ile kabul edildi. Başkan Yıldız; AK Parti
grubunun önerge verdiği Sasalı
Mahallesi’ndeki imar sorununu çözmeyi
hedeflediklerini ancak ilçe belediyesi
olarak tek yetkili olmadıklarını,
Ankara’nın da desteğinin gerektiğini
ifade etti. (Haber Merkezi)

Konteynerlere 
bahar temizliği
Daha temiz bir Turgutlu için temizlik
çalışmalarına ara vermeden devam eden
Turgutlu Belediyesi Temizlik İşleri
Müdürlüğü ekipleri, sıcak havaların
başlamasıyla birlikte çevre ve görüntü
kirliliği ile kötü koku, larva ve sinek
oluşumunun önüne geçebilmek adına
çalışmalara hız verdi. Çalışmalar
kapsamında su arıtmalı ve geri dönüşüm
sistemli çöp konteyneri yıkama ve
dezenfekte aracıyla çöp konteynerlerinin
hızlı, ekonomik ve etkin bir şekilde
temizliği sağlanıyor. Ekipler, çöp
konteynerlerini belli periyodlarla
dezenfekte etmeye devam edecek. (İHA)
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İmralı duvarsız hapishane girişiminden
olağanüstü sonuçlar alan Adalet Bakanlığı, iş
esasına dayalı ceza sistemini hızla diğer
hapishanelere de uygulamak için kolları sıvar.
Bu sistemle cezaevleri ve mahkûmların devlete
olan yükü ortadan kalktığı gibi, mahkûmların
ahlâk yapılanması da tahminlerden çok öte bir
iyileşme gösterir. Bu sonuçlardan sonra; bir
yandan ıslah programının lokomotifi görevini
gören İmralı Sosyal Sanatoryumunda kapasite
artırımına gidilerek mahkûm sayısı 80’den
200’e çıkarılırken, diğer yandan bu herkese iyi
gelen rehabilitasyon rüzgârı tüm ülkede
körüklenir. Gazeteler gün geçmez ki, İmralı’da
aniden başlayan ve bütün ülkede hissedilen
vakitsiz bahardan söz etmesin!

Gazetelerin, kimselerin okumadığı
“Okuyucu Köşesi” başlıklı bazı bölümleri olur
ya, yazmaya çabaladığımız dosya için en küçük
bilgi kırığının peşinden yaptığımız yolculuk
sırasında oralara da göz attık. O sütunlardan
birinde bizi gülümseten bir mahkûm mektubu
gözümüze ilişti.  

“Şimdi “Antep” Cezaevinde gün
doldurmakta olan bir mahkûm “İmralı” adası
hakkında yazılan yazıları görmüş,
arkadaşlarına da okumuş, bize yolladığı bir
mektupta: “Memnun değil, müteessir olduk”
diyor. Bu teessürün sebebini de anlatıyor:

Antep Cezaevinde eskiden sık sık hâdise
çıkardı. Fakat yapılan muamele, ibzal edilen
nasihat, verilen ders o kadar büyük bir tesir
yaptı ki son üç sene içinde tek bir hâdise bile
çıkmadı. Bunun neticesi olarak kanunun
hükmüne göre serbest çalışmaklığımıza
müsaade verildi, bugün sadece iki jandarmanın
nezareti altında cezaevinden çıkıyor,
kilometrelerce öteye gidiyor ve bir mektep
çocuğu gibi uslu uslu dönüyoruz. İmralı dört
tarafı su ile çevreli bir yerdir. Bizde iki
jandarma var, orada hiç olmaması lâzımdı.”
(Son Posta gazetesi, 21 Birinciteşrin (*Ekim)
1936, Çarşamba, Yıl: 7, Gazete Yayın no: 2236)

Sanki mektup anlaşılmıyormuş gibi, gazete
tutup bir de açıklama yapar yazının altına:

“Bize mektup yazan zâtın temennisi: Bu
usluluklarının, bu salâh bulmuş olmalarının
kanun gözönüne alınarak cezalarının
eksiltilmesinde âmil olmasıdır.”

İzmir Cezaevinden de, iş esasına dayalı
benzer uygulama haberleri gelir
aynı günlerde. 2 Kasım 1936 tarihli
Cumhuriyet gazetesinde yayınlanan
minicik bir haberde denir ki: 

“Şehrimiz hapishanesindeki
mahkûmlardan çiftçi olanlar İmralı
Hapishanesine sevkedilecektir.
Diğerlerinden 40 kişi de her gün
İzmir hafriyatında çalıştırılacaktır.”  

Konu öylesine dikkat çekmiştir
ki, döneminin en sözü dinlenir
kalemleri bile bu oluşa yabancı
kalamaz. Pedagoji ve psikoloji
üzerine sayısız çalışması olan
İbrahim Alâettin Gövsa bunlardan
biridir.

“Hürriyetin hayat kadar kıymetli
olduğunu takdir için cinayet
işleyenlerin idamdan sonra
uğratıldıkları cezayı düşünmek
kâfidir. Ne kadar duygusuz ve
kaygısız olsa da ilk zamanlarda her
mahlûkun içinde yine kaybolmuş
bir cennetin hasreti yanar ve
gözlerine esirliğin kat kat karanlığı
çökmüştür. Hatta bazı insanlar için
hürriyetsizlik, ölümü tercih
ettirecek kadar ağır gelir. 

Eski hukuk telakkisine göre
suçlulara verilen cezalar yalnız
içtimaî intikam prensibine
dayanıyordu denebilir. Çünkü
öldürülmeyen mahkûmlar mümkün
olduğu kadar kötü ve zahmetli
yaşatılırdı. Yani cemiyet kendine
yapılan fenalığın hıncını mahkûmdan almaya
çalışırdı (…) Hukuk telakkileri tekâmül ettikten
sonra bu intikam prensibi gevşedi. Fakat
eskiden mümkün olduğu kadar eziyet vermek
için kurulan hapishaneler, yalnız suçluları
cemiyete zarar vermekten meneden birer
tembel koğuşu haline getirildi (…) Mahkûm
olanlar birkaç yıl içinde hürriyetsizliği
kanıksarlar, koğuşa postu serdikten sonra,
sefil de olsa, kendilerine göre keyiflice bir
ömür sürmeye başlarlar. 

Benim düşünceme göre hapishaneler yahut
cezaevleri veya daha iyi bir tabirle “Maison de
correction”lar, yani uslanma evleri, ne işkence
vermelidir, ne de istirahat temin etmelidir.
Orada her suçlu çok çalışarak az kazanan birer
işçi gibi tembelliğe imkân bulmadan, en
müessir bir nasihatçı olan işe alıştırılmalıdır.
Ve her mahkûmda hürriyet hasreti daimî bir
susuzluk halinde yanıp tutuşmalı ki kapatıldığı
yere alışmasın ve en büyük mükâfat olan
hürriyet ve istiklâle kavuştuğu zaman koğuşa
bir daha dönmek ihtimalini hatırına
getirmesin!” (Yedigün Haftalık Resimli
Mecmua, 14 Birinciteşrin (*Ekim) 1936,
Çarşamba, “Hürriyetsiz İnsanlar” başlıklı
yazıdan alıntı, Sene: 4, No: 188, Cilt: 8, s. 12)

Ülkenin bütün aydınları söz birliği
etmişçesine, iş esası ve üretime dayalı bu ıslah
programının gücünü ve yararlılığını
övmektedir. Bu yüksek coşkuda kuşkusuz,
mahkûmların Edirne Cezaevindeki
uygulamalarının da oldukça büyükbir payı
vardır.

Mutahhar Şerif’in ‘Mahkûm Evlatları’ 
Ana kentin dışında, yeşillikler içinde

bulunan Edirne’deki Yanıkkışla binası, Osmanlı
döneminden kalan askeri bir binadır, bir piyade

kışlasıdır aslında… Uzun zaman kullanılmayan
gösterişli bina, 1933 yılında hapishane
yapılmak üzere bir komisyon tarafından ihaleye
çıkarılır. 

“Hapishaneye tahvil edilecek olan
Yanıkkışla binasının tamir ve tadili
Müddeiumumi (*Savcı) Edip, defterdar Faiz,
belediye reisi Ekrem, başmühendis Lûtfi ve
mimar Ziyaettin Beylerden mürekkep
münakaşa komisyonu tarafından 288 bin 900
liraya ihale edilmiştir. Kat’i ihale için
Vekâletten emir beklenmektedir. Hapishane
bin 800 mahpus istiap etmek üzere
yapılmaktadır. Esas bina ile müdüriyet dairesi
ayrıdır. Binaya nöbetçi kuleleri ve ihata
duvarları ilâve edilecektir.” (Son Posta
gazetesi, 3 Mayıs 1933, s. 11)  

Yanıkkışla, uzun süren bir onarımdan sonra
1934 yılında devlet tarafından 200 bin lira civarı
masraf edilerek, 2 bin 500-3 bin kişi alabilecek,
tarıma dayalı bir cezaevi haline getirilir. Nasıl
Ödemiş’te tütün dizen, Zonguldak’ta maden
işlerinde çalışan ya da Isparta’da halı dokuyan
mahkûmlar hem umut yüklenip, hem de
kimseye yük olmamayı başarmışsa, buradaki
uygulamada da toprak işçisi olan Yanıkkışla
mahkûmları şeker pancarı tarımı
yapacaklardır.

1937 yılının Kasım ayında Yanıkkışla’yı
ziyarete giden Cumhuriyet gazetesi
yazarlarından Kadri Oğuz bakın gördükleri
karşısındaki hayranlığı okuyucularına hangi
sözcüklerle aktarır:

“… cezaevindeki hayat görülecek şeydir.
Şimdiki halde burada muhtelif yerlerden
getirilen 150 mahkûm ziraat yapmak suretiyle

ceza müddetlerini doldurmaktadırlar ve koca
hapishanede Avrupa’nın hiçbir yerinde
görülmeyen büyük bir intizam ve disiplin
(dikkat çekmektedir.)

Uyku, kahvaltı, yemek, ders, çalışma,
istirahat ve eğlence saatlerini tesbit eden dahili
nizamnameyi kendi kendilerine ve noktası
noktasına tatbik eden bu mahkûmların yalnız
bir gardiyan refakatiyle hapishane dışında
kendilerine ayrılan arazide serbestçe
çalıştıklarını görenler, bunların cezalı adamlar
olduklarını akıllarından bile geçirmezler.
Hakikat şudur: Şerefini ve talihini bilen bu
adamlar, gördükleri itimat ve şefkatten büyük
bir ahlâk dersi almakta ve kat’tiyen kaçma
teşebbüsünde bulunmamaktadırlar. Nitekim bu
geniş serbestiye rağmen bugüne kadar böyle
bir hareket vaki olmamıştır. Mahkûmların
karyolaları, mütelea salonları, musiki ve temsil
kolları vardır. Bunlar mesai haricinde kendi
aralarında çok nezih ve eğlenceli saatler
yaşamaktadırlar (…) 

Uzun müddet Avrupanın en modern
hapishanelerindeki mahkûmlar arasında
hüviyetini belli etmeden tıpkı bir mahkûm gibi
yaşayıp tetkikatta bulunan değerli
hukukçularımızdan Hapishaneler Umum
Müdür Muavini Mutahhar’ın tatbikatına memur
edildiği bu yeni usulü, Yanıkkışla hapishanesini
ziyaretimde gördüm. Vakit akşam yemeğine
yakındı ve cezalılar çiftlikteki vazifeleri
başından yeni dönmüş bulunuyorlardı. Biraz
sonra yemek zili çaldı ve bütün mahkûmlar bir
dakika içinde hapishanenin büyük koridorunda
bir asker intizamıyla sıraya, biraz sonra da
aldıkları kumanda üzerine yemek salonundaki
uzun masanın etrafına dizildiler. Otur emri
üzerine oturuldu ve bunu ‘Yemeğe

başlayabilirsiniz’ emri takip etti!
Yemek gürültüsüzce ve herkes yanına ve

karşısına isabet eden arkadaşıyla yavaş sesle
konuşmak suretiyle yarım saat sürdü. Servis,
mahkûmlar tarafından görülüyordu. Bunlar bu
vazifeyi nöbetle ifa etmektedirler. Yemek
bitince ne olacak diye merak ediyordum. Saat
yedi buçuğa gelmişti. Bir de baktım,
mahkûmlar arasında musiki dersi alanların
ellerinde mandolin ve gitarlar göründü ve
bunlar muhtelif havalar çalmaya başladılar.
Arada çalınan bazı parçalar ve millî marşlar da
hep bir ağızdan güzel bir koro ahengiyle

söyleniyordu. 
Biraz sonra millî menkıbeler,

masallar faslı başladı. Düzgün ve
oldukça pürüzsüz bir dille söylenen
bu masallar alâka ve hararetle
dinlendi. Sonradan öğrendiğime
göre, bu saatlerde mahkûmlar
başlarından geçen en meraklı
hâdiseleri arkadaşlarına
anlatmakta ve en heyecanlı
hâdiseyi anlatana ufak tefek
hediyeler verilmek suretiyle
aralarında bir nevi konuşma
müsabakası da tertip
etmektedirler. Şimdi hepsi okur
yazar olan bu gençler,
gençliklerinin, görgüsüzlüklerinin
kurbanı oldukları bir suçun ceza
müddetlerini doldururlarken bu
modern terbiye müessesesinde
beşeriyete ahlâklı, faziletli ve
faydalı insanlar olarak
yetiştirilmektedir.

Pek yakında Isparta
hapishanesinde staj gören bazı
mahkûmlar buraya halı
tezgâhlarıyla birlikte getirilerek
yerleştirilecek, bunu, 18 yaşına
kadar olan cezalı çocuklara ayrılan
çocuk ıslahanesinin kuruluşu takip
edecek ve ayrıca Vilâyet Çiftliği ile
hapishane yakınında bulunan Dertli
Mustafa Çiftliği Vekâlet tarafından
satın alınarak hapishanenin ziraat

kısmı da genişletilmiş olacaktır (…) Bunlara
diğer sanat şubelerinin de eklendiği gün,
Edirne Yanıkkışla Cezaevi, memleketimizin tam
teşkilâtlı en modern hapishanesi olacaktır.”
(Cumhuriyet gazetesi, 29 İkinciteşrin (*Kasım)
1937, Pazartesi, Yıl: 14, Gazete Yayın no: 4867)

Bunca övücü sözlerin arkasında, kendine
güvenen inanmış bir ekip ve onların başında
karınca gibi hiç yorulmadan kendisini işine

adamış çalışkan biri vardır:
Mutahhar Şerif Başoğlu!

Yanıkkışla tarıma dayalı
cezaevinin hizmete girmesinin
her aşamasında emeği olan
Başoğlu’nun bu çabaları zaman
zaman ülke basınına da
yansımıştır. Bir gazeteciye
verdiği röportajında şöyle
konuşur:

“Vekâletten aldığım emir
üzerine Edirne’ye gidiyorum.
Orada Yanıkkışla hapishanesi
üzerinde son tetkiklerimi
yapacağım. Bu hapishane esas
itibarıyla ziraî olacaktır ve işe ilk
parti bir kısım mahkûmla
başlanacak, hapishane civarında
iki bin dönüm kadar toprak
işlenecektir. Burada
mahkûmların daha ziyade
pancar ve yabani fasulye
ziraatıyla meşgul olmaları

muhtemeldir. Yabani fasulye Avrupa
piyasalarında çok aranan bir madde olması
itibarıyla mühim ihracat da yapılacağını tahmin
ediyoruz. 

Edirne’deki hapishaneye muhtelif
hapishanelerden bilhassa Tokat, Turhal,
Eskişehir gibi pancar mıntıkasında olan
hapishanelerden mahkûm getirtilip
çalıştırılacaktır.” (Son Posta gazetesi, 11 Şubat
1936, Sene: 6, Gazete Yayın no: 1986, ss. 1 ve 3) 

7 Mayıs 1936 Çarşamba günü, Tarıma Dayalı
(Ziraî) Edirne Yanıkkışla Hapishanesi açılır.
Çalışkan müfettiş, İstanbul Cezaevi’nden
yanına aldığı 100 kadar mahkûmla birlikte
Edirne’ye gider. Açılıştan sonra, gazeteciler
Mutahhar Şerif’i soru yağmuruna tutarlar.
Heyecanlı sorulardır sordukları.  Mutahhar
Şerif’in verdiği yanıtlar, yaptığından emin
birinin sözleridir:

“Edirne Cezaevi’ne diğer
hapishanelerimizden üç yüz mahkûmun nakli
için çalışmalarımız başlamıştır. Edirne’ye kabul
edilecek mahkûmların zürra (*Çiftçi) olmaları
şarttır. Orada pancar ziraati yapmak
isteğindeyiz. İzmir Cezaevi’ndeki zürra
mahkûmlara tevzi edilmek üzere fişler
hazırlanmıştır. Mahkûmlar bunları doldurarak
en kısa zamanda bakanlığa göndereceklerdir.
Bunlar arasından Edirne’deki cezaevine
nakledilecek mahkûmları seçeceğiz.” (Yeni
Asır gazetesi, 8 Mart 1936, Pazar, Gazete Yayın
no: 9184, Sene: 41, s. 2)

İmralı’dan sonra Edirne’de de akılları
zorlayan gelişmeler olurken, toplumun ilgili
çevreleri de, endişeler taşısa da, gazete
anketleri üzerinden ıslah reformuna destek
vermektedir.

Ahmet Emin Yalman’ın başyazarlık yaptığı
Tan gazetesinin konu hakkında yaptığı bir
ankete verilen yanıtlar, bizce toplumun bu
konudaki duyarlılığını göstermesi adına önemli
kayıtlardır.

Soru çok açıktır: “Suç işlemeyi itiyat haline
getirmiş olan suçluları, cemiyete zararlı
olmaktan kurtarmak için ne yapmalı?”

Doktor Fahrettin Kerim’in hayli ilginç
düşünceleri vardır: “(Bu konuda) Almanya’da
alınan tedbir kısırlaştırma ameliyesidir. Ben
buna taraftar değilim. Kanaatim şudur: Birçok
defelar suç işleyen kimseleri,
mahkûmiyetlerini bitirdikten sonra da serbest
bırakmamalı ve bunları hâkimin tayin edeceği
müddet zarfında açık havalı bir yerde, macburî
çalışmaya tâbi tutmalıdır. İmralı adasında
kurulan serbest hapishane, bu nevi suçlular
için en münasip yerdir. İleride böyle birkaç
müessese daha kurulursa iş şümullendirilmiş
olur.”

Avukat Haydar Rıfat Bey’in daha akılcı bir
önerisi vardır: “Suçluları yeniden suç
işlemekten kurtarmak için işlerin açılması
lâzımdır. Kötülüğü membaından kurutmalıyız.
Mesela her gözüm ağrıyor diyen adama göz
ilacı verilmez. İhtimal ki göz ağrısı midesinin,
kanının bozukluğundan da ileri gelebilir. Evvela
midesi, kanı düzeltilerek arızanın tedavisine
çalışmak, şüphe yok daha kestirme olur.
Suçlular için de aynı şeyi düşünmeliyiz: Bir
mahkûmun tekrar tekrar hapse girmesi, çok
defa iş bulamamaktan ileri gelir. İş sahalarını
genişletmeliyiz.”

Doktor Nâzım Şakir Bey’in düşünceleri
neredeyse ırkçılığa varmaktadır: “Suç
işlemeyi itiyat edinenlerden çoğu anadan
doğma suçludurlar. Bunların eski
Lombroso nazariyesine göre gayrımesul
sayılmaları icap eder. Ancak biz bu
nazariyeye dayanarak böyle bir hüküm
veremeyiz. Bence ıslahaneler açmak en
kat’î tedbirdir. Müteaddid suç işleyen
mahkûmlar, cezalarını bitirdikten sonra
bu ıslahhanelerde ömürlerini
geçirmelidir. Evlenip çocuk
yetiştirmeyecekleri için, bu kötü
jenerasyon da kendiliğinden ortadan
kalkacaktır.”

Ceza Avukatı Rifat Bey de endişeli
düşüncelere sahiptir: “Suç ifa etmeden
buna istidadı vardır diyerek bir adamı
hürriyetten mahrum etmeye eldeki
kanunlarımız müsait değildir. Yapılacak
şey şudur: Zabıtamız, kuvvetli teşkilât
sahibidir. Bunlar suçluları tanır. Bunlar,
suçlarının derecesine göre, kısım kısım
şiddetli nezaret altında
bulundurulmalıdır. Bilhassa
hapishaneden yeni çıkmış olanlar
üzerinde çok dikkatle ve hassas
davranmak lâzımdır.” (Tan gazetesi, 11
Şubat 1937, Yıl: 2, Gazete Yayın no:654) 

FİLİZ

BAZENTEKRARANLATILMALI

BTA

HAYRETTİN bta.hayrettin@gmail.com

Güzel bir insan: Mutahhar
Şerif Başoğlu - 20
1935 yılında İmralı Sosyal

Sanatoryumu’nda uygulanan Ceza Islah
Programı’nın ülkedeki diğer

cezaevlerine etkisi - 3 (Edirne Yanıkkışla)
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İzmir ile Tunus arasındaki iş birliği
fırsatlarının değerlendirildiği
toplantıda konuşan İzmir Ticaret
Odası Yönetim Kurulu Başkanı
Mahmut Özgener,  Avrupa Birliği
tarafından yürütülen, Akdeniz
limanlarında “Akdeniz Dijital
Inovasyon Merkezleri”nin
kurulmasını hedefleyen proje
kapsamında İzmir Alsancak Limanı ve
Tunus Goulette Limanı’nın yer
almasının, iki ülke arasında
kruvaziyer turizmi, ekonomi ve
kültürel konulara ilişkin bağları daha

da güçlendireceğini belirtti. Tunus ile
ihracat kalemlerinin çeşitlendirilmesi
gerektiğini vurgulayan Özgener,
Akdeniz havzasındaki aşırı ısınmayı
önlemek ve bölgenin artan enerji
ihtiyacını karşılamak amacıyla Tunus
ile birçok ortak projenin hayata
geçirebileceği vurguladı. Özgener,
“Akdeniz’deki tüm paydaşları bir
araya getirecek, yenilenebilir enerji
projeleri ile çevre koruma, temiz su
temini ve yeşil altyapı gibi alanlarda
bilgi ve teknoloji paylaşımı
sağlayacak “Akdeniz’de

Sürdürülebilirlik Sempozyumu”nu
kentimizde düzenleyebiliriz. Tunus'un
tarım potansiyeli ile İzmir’in ileri
teknoloji uygulamalarıyla birleşen
üretim deneyimini içeren ortaklıklar
kurabileceğimize inanıyoruz” diye
konuştu. Tunus Cumhuriyeti Ankara
Büyükelçisi Ahmed Ben Sghaier ise
her iki taraf için de kazan-kazan
ortaklığı çerçevesinde, ilişkileri
güçlendirmek ve tabanını
genişletmek için birlikte daha fazla
çalışmaya motive olduklarını
vurguladı. (Haber Merkezi)

“Interfresh Eurasia 
gücümüze güç katacak”

Kilosu 150 liradan
YOK SATIYOR

Manisa'nın Sarıgöl ilçesinin
Emcelli Mahallesi’nde 600
metrekarelik serada yetiştirilen
Ege Bölgesi'nde acısı ve tadıyla
oldukça ünlü olan Emcelli
biberlerinin ilk ürünü Sarıgöl
pazarında satışa çıktı. Tezgaha
gelen biber kısa sürede tükendi.
Bölgede ilk kez bu yıl mayıs ayının
3. günü pazara 30 kilogram
toplanarak getirilen ünlü Emcelli
biberlerinin kilosu 150 liradan kısa
sürede satıldığını ifade eden üretici
Nurullah Akbay, "Bu sezon Emcelli
biberini bölgede ilk yetiştiren ben
oldum. 600 metrekarelik serada 2
bin biber yetiştirdim. İlk
ürünlerimizi ilk etapta 30 kilogram
topladım. Pazarda yerli ürün
olması nedeniyle kilosunu 150
liradan bir saat içerisinde sattım.
Alan bir, iki ve üç kilo birden
alıyor. İlerleyen günlerde daha
fazla biber olacak bu kez ilk olarak
Ege bölgesinde mayıs ayının içinde
pazara getirdim. Ünlü Emcelli
biberlerimiz acısı ile bilinir" dedi.
(İHA)

Egetelgraf.com’dan Safanur
Öztürk’ün haberi

Bu yıl 5. kez 26-28 Eylül 2024
tarihlerinde Fuarİzmir’de
düzenlenecek Interfresh Eurasia
Fuarı Tanıtım Toplantısı’nda
konuşan Ege İhracatçı Birlikleri
Koordinatör Başkan Yardımcısı
ve Ege Yaş Meyve Sebze
İhracatçıları Birliği Başkanı
Hayrettin Uçak, sektörlerinin tek
fuarı konumundaki Interfresh
Eurasia Fuarı’nı çok
önemsediklerini paylaştı.
İnterfresh Eurasia Fuarı’nın,
bugüne kadarki yolculuğuyla
uluslararası düzeyde önemli bir
marka haline geldiğinin altını
çizen Başkan Uçak, “İnterfresh
Fuarı’nın, fuarlar kenti İzmir’e ve
sektörümüze uzun yıllar hizmet
edeceğine, gücümüze güç
katacağını düşünüyorum ve çok
mutlu ve gururlu olduğumu ifade
etmek istiyorum. 

Fuarda temsil edilen sektörler
olarak Türkiye genelinde 7,8
milyar dolar, Ege Bölgesi’nde 2,4
ihracat gerçekleştiriyoruz. 2028
yılında Türkiye genelinde 10
milyar dolar, Ege Bölgesi’nde 3,5
milyar dolar ihracat hedefine
ulaşmada İnterfresh Eurasia
Fuarı büyük katkı sağlayacak”
diye konuştu. 

Ege İhracatçı Birlikleri’ni 2023

yılında yaptığı 18,3 milyar dolarlık
ihracatın yüzde 40’ına tekabül
eden 7,3 milyar dolarlık ihracatı
tarım sektörlerinin
gerçekletirdiğini dillendiren
Başkan Uçak, “Bu rakamlar
Türkiye’nin tarımsal ürün
konusunda liderliğini ortaya
koyuyor. 

Ege Bölgesi ve İzmir’de bu
fuarın düzenlenecek olmasının da
çok yerinde bir karar olduğu
ortaya çıkıyor. Bu sene stand
satışlarının ikiye katlanmış olması
da bunun en güzel ıspatı.
Interfresh Eurasia Fuarı’nın uzun
yıllar Ege Bölgesi lezzetlerinin

vitrini olması için desteğimiz
sürecek” ifadelerini kullandı. 

Türk meyve sebze
sektörlerinin vitrini konumundaki
Interfresh Eurasia Fuarı’nda 2024
yılında meyvenin taze,
kurutulmuş, dondurulmuş ve
konserve olmak üzere 4 halinin
temsil edileceğini dillendiren
Antexpo Fuarcılık Genel
Koordinatörü Murat Özer, Ege
Bölgesi’nin 4 sektörde de çok
güçlü olduğu için bu kararı
aldıklarını dile getirdi.  Özer, 2023
yılında 9 olan uluslararası
ziyaretçi market zincirleri
sayısının bu yıl fuara beş ay

olmasına rağmen 15’e çıktığı
bilgisini verdi. Özer, “Yalnızca
market zincirleri değil yurt
dışındaki büyük toptancılar,
Halciler ve ticaret erbapları yani
Traderlar’da bu yıl daha yoğun bir
şekilde Interfresh Eurasia Fuarı
için İzmir’de olacaklar” diye
konuştu. 
50'Yİ AŞKIN ÜLKE

“İhracat projesi olarak
başladığımız bu yolculukta
geldiğimiz nokta başarılı
olduğumuzun göstergesidir”
diyen Özer, “Interfresh Eurasia
geçtiğimiz yıl 44 farklı ülkeden
alıcıya ev sahipliği yapmıştı.
Büyüyen yelpazesi ile, taze meyve
sebze, dondurulmuş ürünler,
kurutulmuş ürünler, konserve
ürünleri, gıda ve gıda
teknolojileri, paketleme ve
ambalaj teknolojileri, soğuk hava
sistemleri, lojistik ve sektörün
tarım teknolojilerinin
sergileneceği Interfresh Eurasia
Fuarına 50’nin üzerinde ülkeden
farklı büyüklüklerde “alım
heyetleri” bekliyoruz. Bu tablo
Interfresh Eurasia Fuarı’nın 7
yılda düzenlediği fuarların ne
kadar başarılı bir geçmişi
olduğunu ve sektörün bize olan
güvenini gösteriyor” dedi. 
(Haber Merkezi)

Tüketici Fiyat Endeksi
(TÜFE), nisanda aylık bazda
yüzde 3,18, Yurt İçi Üretici Fiyat
Endeksi (Yİ-ÜFE) yüzde 3,60
artış gösterdi. Yıllık enflasyon
tüketici fiyatlarında yüzde 69,80,
yurt içi üretici fiyatlarında yüzde
55,66 olarak gerçekleşti. Tüketici
fiyatları bazında nisanda en fazla
fiyat artışı yüzde 34,24 ile "kara
yolu ile şehirlerarası yolcu
taşımacılığı"nda, en fazla fiyat
düşüşü ise yüzde sebzede görüldü.

Nisanda fiyatı en çok artış
gösteren diğer ürünler arasında
yüzde 13,12 ile taze meyveler,
yüzde 10,53 ile sigaralar ve yüzde
9,28 ile kuzu eti yer aldı. Geçen ay
en fazla fiyat düşüşü ise yüzde 8,28
ile sebze (patates ve bazı yumru
bitkiler hariç) ile ilgili ürünlerde
gerçekleşti. Bunu, yüzde 6,48 ile
yumurta ve yumurta ile ilgili
ürünler, yüzde 1,17 ile margarin,
yüzde 0,43 ile makarna çeşitleri
takip etti. (AA)

Geçen yıl 2,4 milyar dolar dövizi kazandıran Egeli ihracatçılar, Interfresh Eurasia Fuarı’nın
İzmir’e gelmesiyle hedef büyüttü. İhracatçıların 2028 hedefi 3,5 milyar dolar oldu

Sebze düştü, yolcu
taşımacılığı uçtu

‘DEZENFLASYON 
sürecine gireceğiz’

Nisanda enflasyonun yüzde 3,18 ile
beklentiler doğrultusunda gerçekleştiğine
dikkati çeken Hazine ve Maliye Bakanı
Mehmet Şimşek, " Yıllık enflasyon mayıs
ayında tepe noktasına ulaştıktan sonra
öngörülerimiz doğrultusunda keskin bir
şekilde düşmeye başlayacak. Böylece
enflasyonla mücadelede geçiş dönemi
sonlanacak ve dezenflasyon sürecine
gireceğiz. Dezenflasyonla birlikte
beklentilerde iyileşme daha da
belirginleşecek ve bu da enflasyondaki
düşüşü destekleyecek" dedi. (AA)

En fazla ihracat 
Almanya'ya…

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM)
verilerine göre, sanayi grubunda otomotiv
endüstrisi 2,7 milyar dolarlık ihracat yaptı.
Nisan ayında en fazla ihracat yapılan ilk 3
ülke 1,3 milyar dolarla Almanya, 1 milyar
dolarla ABD ve 871,7 milyon dolarla
Birleşik Krallık oldu. Bu dönemde en çok
ihracat yapan ilk 3 kent ise 6,7 milyar
dolarla İstanbul, 1,5 milyar dolarla
Kocaeli, 1,2 milyar dolarla Bursa olarak
sıralandı. (AA)

Yasaklı maddeye
soruşturma var

Gıda ve Kontrol Genel Müdürlüğü,
yasaklı madde kullanıldığı için Bulgaristan
tarafından geri çevrilen limonlarla ilgili
üretici ve ihracatçı firmalar hakkında
soruşturma başlatıldığını açıkladı. AB üye
ülkeleri tarafından yapılan resmi
kontroller sonucunda tespit edilen
olumsuzlukların Gıda ve Yemde Hızlı
Alarm Sistemi (RASFF) üzerinden ilan
edildiği aktarılarak, sistemin erişime açık
olup herkes tarafından görülebildiği ifade
edildi. (AA)

Alsancak ve Tunus’un Goulette limanları öncü olacak

Mehmet
Şimşek

SAFANUR
ÖZTÜRK



SAYFA  10 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

Acıbadem Kent Onkoloji
Merkezi medikal onkoloji
uzmanı Doç. Dr. Ahmet
Özveren, tüm dünya
onkologlarının önemli yayınlar
arasında kabul ettiği Annals of
Oncology’de yayınlanan bir
araştırma sonucunun bilgisini
verdi. Doç. Dr. Özveren,
“Kanserden ölüm oranları
Avrupa genelinde azalırken,
özellikle genç yetişkinlerde
kolorektal kanser
sıklığında artış görülüyor.
Aşırı kilo ve obezite,
Avrupa Birliği ve Birleşik
Krallık’ta 25- 49 yaş arası
kişiler arasında görülen
bağırsak
kanserinden ölüm
oranlarını
artırıyor” dedi.
Doç. Dr. Özveren,
“Ek nedenler
arasında Orta ve
Kuzey Avrupa ile
Birleşik Krallık’ta

zaman içinde aşırı alkol
tüketimindeki artışlar ve
fiziksel aktivitedeki azalmalar

yer alıyor. Alkol tüketimine
erken başlanması, bağırsak

kanseriyle
ilişkilendirilmiştir.

Erken başlangıçlı
bağırsak kanseri,

yaşlılarda teşhis
edilen bağırsak
kanserine

kıyasla daha agresif

olma eğilimindedir ve hayatta
kalma oranları daha düşüktür.
Çalışma yorumunda
hükümetlere, bağırsak kanseri
taramasının 45 yaşından
başlayarak daha genç yaşlara
kadar genişletilmesi
önerilmiştir. Bu çalışma,
sonuçları itibariyle toplumun
uyarılması, aşırı kilo ve alkol
tüketimine dikkat çekilmesi
açısından önemli” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Necdet Budak,
Hacettepe Üniversitesi’nde, YÖK Başkanı Prof. Dr.
Erol Özvar’ın katılımıyla düzenlenen ADEP
Değerlendirme Toplantısına katıldı. Ege
Üniversitesi’nin, Cumhurbaşkanlığı Strateji ve Bütçe
Başkanlığı tarafından desteklenen projelerinin
tanıtımlarını gerçekleştiren Rektör Prof. Dr. Budak,
“Araştırma ekosistemimizi geniş bir yelpazede
sürdürerek bilimsel keşif ve yeniliklerimizi her
alanda devam ettiriyoruz” dedi. YÖK Başkanı Prof.
Dr. Özvar da, “Araştırma üniversitelerimizin gerek
insan kaynağı ve gerekse araştırma altyapıları
bakımından desteklenmeleri konusunda başta
Cumhurbaşkanlığı Strateji ve Bütçe Başkanlığımız
olmak üzere ilgili kurumlarımızla iş birliğimizi
sürdürüyoruz” diye konuştu. (Haber Merkezi)

Bilimsel keşifler
her alanda devam 

Ölçme, Seçme ve Yerleştirme Merkezi
Başkanlığı (ÖSYM) tarafından 8-9 Haziran'da
uygulanacak Yükseköğretim Kurumları
Sınavı’nın (YKS) soru kitapçıklarının basımı,
paketlenmesi, kontrolü ve sevkinde görev
alan çalışanlar, yaklaşık 40 gün dış
dünyadan izole yaşayacak. ÖSYM personeli,
uzmanlar ve öğretim üyeleri, matbaa
işçileri, yemek servisi yapanlardan oluşan
100'ü aşkın personel, sınavın sona ereceği 9
Haziran akşamına kadar dışarı
çıkamayacak. YKS'de son oturum olan
Yabancı Dil Testi’nin (YDT) 9 Haziran saat
17.45 itibarıyla tamamlanmasıyla birlikte
personel merkezden çıkarak aileleriyle
buluşacak. (İHA)

‘Dış dünyadan izole’
sürecine girdiler

Kontrolsüz egzersiz 
faydadan çok zarar
Doç. Dr. Kartaloğlu, özellikle kas iskelet sistemi hastalığı ya da şikayeti olanların
egzersiz programı için öncelikle hekime danışmalarının hayati önem taşıdığını söyledi

Özellikle pandemi dönemiyle
birlikte, teknolojideki hızlı
gelişmelerin de etkisiyle
hayatımıza giren çevrim içi
egzersiz programlarına ilgi son
yıllarda giderek artıyor. Ancak
gerek vücudumuzun genel sağlığı
gerekse kilo vermek amacıyla
yapılan çevrim içi egzersizler,
kontrolsüz olduğunda fayda
yerine zarar verebiliyor. Doç. Dr.
Işıl F. Kartaloğlu çevrim içi,
kontrolsüz egzersizin yol
açabildiği sorunları anlattı,
önemli uyarılar ve önerilerde
bulundu. Özellikle pilates ve
yoganın hem fiziksel, ruhsal ve
zihinsel sağlığa iyi gelmesi hem
de diğer egzersizlere göre
uygulanabilirliğinin daha kolay
olduğu düşüncesiyle bazı
kurallara gerektiği kadar dikkat
edilmeyebildiğini belirten Doç.
Dr. Kartaloğlu, “Omurgamız
kollarımızla ve bacaklarımızla
sürekli bir iletişim halindedir.
Aynı zamanda omurilik adı
verilen, beynimizden gelen
emirleri vücudumuzun geri
kalanına ileten ve oradan gelen
bilgileri beyne taşıyan hayati bir
yapıdır. Yani hem yapısal destek
sağlar hem de sinirsel iletişimi
düzenler. Omurgamızın sağlığı
genel vücut sağlığımız için büyük
önem taşır. Omurgamızı
etkileyen herhangi bir sorun,
genel hareket kabiliyetimizi,
dengemizi ve
koordinasyonumuzu doğrudan
etkiler” dedi. Son yıllarda ilginin

giderek arttığı pilates, yoga
gibi egzersiz programlarının
sağlık açısından birçok yararı olsa
da, özellikle boyun ya da bel fıtığı
gibi omurga problemleri olan
kişiler üzerinde yapılacak detaylı
bir değerlendirme ve kişiye özel
planlama gerektirdiğini belirten
Doç. Dr. Kartaloğlu “Herhangi
bir kas iskelet sistemi hastalığınız
veya şikayetiniz var ise tedavi ve

egzersiz
programı için

öncelikle hekime danışmanız
hayati önem taşımaktadır” diye
konuştu. Boyun fıtığı olan
kişilerde yapılan çalışmaların,
ileri doğru baş hareketi gibi
hareketlerin boyun ağrısı ve diğer

komplikasyonlara yol açabildiğini
gösterdiğini vurgulayan Doç. Dr.
Kartaloğlu “Yapılan çalışmalar;
pilates, yoga ve kontrolsüz
yapılan egzersiz programlarının,
yanlış veya aşırı uygulanması
durumunda özellikle mevcut
boyun ve bel sorunları olan kişiler
için risk oluşturabileceğini
gösteriyor” ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)
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Moleküler
analiz:
Raynaud
hastalığı

Raynaud hastalığı, periferik kan damarlarının
anormal bir şekilde daralması sonucu
parmaklarda veya nadiren başka uzuvlarda

dolaşım bozukluğuna yol açan bir hastalıktır. Bu durum,
soğuk veya stres gibi tetikleyici faktörlerle ortaya çıkar.
Vücut soğuk veya stresli bir durumla karşılaştığında,
normalde kan damarlarının genişlemesini sağlayan
mekanizmalar yerine, bu damarlar anormal bir şekilde
daralır. Bu durum, etkilenen bölgelerde dolaşımın
bozulmasına ve belirtilerin ortaya çıkmasına neden olur.
Belirtileri, tetikleyici faktörlerle birlikte ortaya çıkar.
Etkilenen bölgelerde renk değişiklikleri, uyuşma,
karıncalanma ve ağrı gibi belirtiler görülür. 

Moleküler alt yapı
Moleküler alt yapısı, vasküler düzenleme ve dolaşım

sistemindeki anormalliklere odaklanır. Vücudun
normalde kan damarlarını genişleten ve daraltan
moleküler sinyallerin düzensiz çalışması söz konusudur.
Örneğin, endotel hücrelerindeki nitrik oksit üretimini
düzenleyen genlerdeki mutasyonlar, kan damarlarının
genişlemesini engelleyebilir ve Raynaud hastalığının
ortaya çıkmasına neden olabilir. En nihayetinde
Raynaud hastalığının moleküler yapısı, vasküler
düzenlemenin bozulmasıyla ilgilidir ve kan damarlarının
normal fonksiyonlarını yerine getirememesine neden
olabilir.

Genetik alt yapı
Raynaud hastalığının genetik alt yapısı, hastalığın

ailesel geçişini inceleyen araştırmalara odaklanır.
Genetik faktörlerin, hastalığın ortaya çıkma riskini
artırdığı bilinmektedir. Özellikle, vasküler düzenlemeyi
kontrol eden bazı genlerdeki mutasyonlar, Raynaud
hastalığının gelişiminde rol oynayabilir.

Endotel fonksiyonunu etkileyen genlerdeki
mutasyonlar, kan damarlarının iç yüzeyini kaplayan
hücrelerin normal işlevlerini yerine getirmesini
engelleyebilir. Ayrıca, bazı otozomal dominant geçişli
genetik bozukluklar (CACNA1A genindeki
mutasyonları vb.)  da Raynaud hastalığı riskini
artırabilir.Raynaud hastalığının genetik alt yapısı
karmaşık olmakla birlikte, hastalığın gelişiminde genetik
faktörlerin önemli bir rol oynadığı bilinmektedir. 

Raynaud için alt yapıyı anlamak:
Raynaud hastalığının moleküler ve genetik alt

yapısını anlamak, hastalığın nedenlerini ve
mekanizmalarını daha iyi kavramak için büyük önem
taşır. Bu nedenle, bilim insanları, hastalığın genetik ve
moleküler temellerini incelemek ve daha etkili tedavi
yöntemleri geliştirmek için yoğun bir şekilde
çalışmaktadır. 

Moleküler ve genetik temelli tedavi yaklaşımları,
hastalığın kökenine yönelik daha doğrudan bir
müdahale sağlayabilir. Örneğin, vasküler düzenlemeyi
kontrol eden genlerin aktivitesini düzenleyen ilaçlar, kan
damarlarının normal fonksiyonlarını geri kazanmasına
yardımcı olabilir. Ayrıca, hastalığın gelişimine katkıda
bulunan genetik risk faktörlerinin belirlenmesi, bireysel
tedavi planlarının oluşturulmasını beraberinde getirir.
Tüm bunlara bakılarak denilebilir ki, Raynaud
hastalığının moleküler ve genetik alt yapısını anlamak,
daha etkili tedavi yöntemleri geliştirmek ve hastalığın
ilerlemesini önlemek için kritik öneme sahiptir. Bununla
birlikte, Raynaud hastalığının tedavisi multidisipliner bir
yaklaşım gerektirir. Tedavi planı genellikle hastanın
semptomlarına, hastalığın şiddetine ve tetikleyici
faktörlere bağlı olarak belirlenir. Sıcak tutma, stresten
kaçınma ve sigara içmemek gibi yaşam tarzı
değişiklikleri önemlidir. Ayrıca, ilaç tedavisi veya cerrahi
müdahale gerekebilir.

elenadinc@gmail.com
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DÖV-MAK Metal Otomotiv Yedek Parça
Makine Turizm ve Yatçılık San. TİC. LTD.
ŞTİ. ile Yenilikçi Çözümler Yönetim
Danışmanlığı LTD. ŞTİ. arasında temmuz
ayı 2023 yılı içinde akit edilip 20 Temmuz
2023 tarihinde karşılıklı fesih edilen hizmet
alım sözleşmemiz kaybolmuştur.
HÜKÜMSÜZDÜR.

DÖV-MAK Metal Otomotiv Yedek Parça
Makine Turizm ve Yatçılık 

San. TİC. LTD. ŞTİ.
Turgutlu Vergi Dairesi: 313 054 3309

ZAYİ İLANI
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Oysa ne de güzel başlamıştı. 3.Lig
maçı akşam saatleri, hafta içi, mesai
bitimi veya gece mesaisine gidecekler,
dolu. Tribünde harika destek, tam
destek. Gol yiyince bile. Bu sezon da
gitti, 2.Lig seneye kaldı. 'Göztepe
tamam, sırada Karşıyaka' dedik,
yazdık. Olmadı çok üzüldüm.
Takımda Karşıyakalılık ve de İzmir
ruhu yok. Oysa anlatılmalıydı. Bu
maça özel bir anlamlı katılmalıydı.
Bilimsel, sosyal, etik olarak
düşününce; liyakat yok, özgüven yok,
işi bilmek yol yordam bilmek yok.
Olması gerekmez mi ? Bir de batıl
gibi gelecek ama, nazara inanırım. Ah
mı var başka bir şey mi, bilemiyorum.
Stat derdine düşmekten mi acaba ?
Stadı yapandan çok 2.Lig'e çıkaran
tarihe geçecek. 

Her şey sahada kurulur. İzmir'imin
takımları Karşıyaka 6 yıldır olmuyor,
İzmirspor'un 15 yıldır düşmediğine
sevinir olduk, tövbe estağfurullah.
Geçmişe bak, bir de bugüne. Yazık,
çok yazık. Hakemlik bir şey yok, ligin
yeni takımı Anadolu Üniversitesi çok
iyi organize oldu. Adını bulamadım
bilmiyorum kusura bakmasın. İkinci
başkan olarak duydum tombul
sempatik arkadaş ile yan yana izledik.
Yerinde duramadı maçın bitiminde
de kutladım gözlerinin içi parladı
'Allah razı olsun İzmir bir başka' dedi.
Evet öyleyiz. Bir de sahada iyi olsak,
aah ah. Maçın altından iyi kalkan
Kocaeli hakemi Ömer Tolga Güldibi
ile Cem Özbay, Onur Gülter ve
Enver Aydın'dan oluşan ekibini ve de
Eskişehir temsilcisi A.Ü'yü yürekten
kutlarım. Yolları açık olsun. Sahadaki

Karşıyaka futbol takımı dışında, her
şey iyiydi. Yolları açık olsun.
Karşıyaka'nın efsanesi Hüseyin
Hamamcı hocam yerinde oturamadı,
gazeteci kardeşim Mutlu Yılmaz ile
tramvayda lafladık. Muhteşem
Karşıyaka taraftarını yürekten
kutluyorum. Kaybeden Karşıyaka,
kazanan, tur atlayan konuk ekip
Anadolulu futbolcuları ayakta
alkışladılar. Onlar da şok oldular,
aynı güzellikle karşılık verdiler. Biz
böyleyiz işte, bir de kulüplerimiz iyi
yönetilse ah aah.

Adı geçenler dışındakileri yok
saymak değil bu. Maçlarına çıktığım,
güzel insanlar tanıdığım küme
düşmekten kurtulamayan Siirtspor'a,
Adıyamanspor ile Zonguldak
Kömürspor'a üzüldüm. Şampiyonluğa
ulaşan Batman Petrolspor ile
Amedspor'u kutlarım. İkinci
memleketim Diyarbakır'ımın takımı
Amedspor. Genç yaşta kaybettiğimiz
Şeyhmus Özer kardeşime selam
olsun, rahmetle. Batman ekibini
şampiyon yapan teknik direktör

Mesut Toros kardeşim, hocam. Aynı
dönemlerde sahada ter döktük. İyi
futbolcuydu çok başarılara imza attı,
medyatik değil sadece. Bu devirde bu
şart olsa da alnının teriyle. Bilgili ve
de liyakatli. 

Nice şampiyonlukları, kupa
kaldırmışlıkları var. Karşıyaka'yı da
çalıştırdı hem gepgenç ekiple,
playoff'a götürdü. Mücadele, hırs,
ruh, heyecan vardı. Toros ile birlikte
şampiyonlukta büyük pay sahibi olan
dostlarım Şavaş Özalp, Şabettin Özel,
Metin Özkan, Erdinç Boztepe, Yaşar
Celbek, Ayhan Erdoğan, Fuat Örteş,
Mehmet Şefik Akın ile tüm ekibi,
camiayı kutlarım. Hayırlı uğurlu
olsun. 

Veee bu muhteşem Kaf Sin Kaf
taraftarı, farkla biten maçta ayakta
alkışlamıştı şampiyon Batman
Petrolspor'u. Ee İzmir bu, biz buyuz.
Başarıyı takdir ederiz, emeğe altın
terine saygı duyarız. Başka bahara
artık, sağlık olsun ne diyelim.
Kaderimiz oldu sanki, sonlandırmak
gerekmez mi? Çıkan çıkıyor,

AYDINOĞLU 

BİRMETİN’DEN
METİN

Biz İzmir'iz
başaracağız
İzmir'iz biz
alkışlarız

aydinoglumetin@hotmail.com

Süper Lig’e yükselen
Göztepe ve Eyüpspor,
Trendyol 1. Lig’in 33.
haftasında İstanbul’da karşı
karşıya gelecek. Eyüp
Stadyumu’nda oynanacak
müsabaka saat 19.00’da
başlayacak.

Trendyol 1. Lig'in 30. hafta
mücadelesinde Süper Lig’e
yükselmeyi garantileyen
Göztepe ile Eyüpspor
İstanbul’da karşı karşıya
gelecek. Eyüp Stadyumu’nda
oynanacak müsabaka saat
19.00’da başlayacak.
Karşılaşma öncesinde sarı-

kırmızılılar 66 puanla ikinci
sırada yer alırken, Eyüpspor
ise 72 puanla lider
konumunda bulunuyor. Yeni
sezonda Süper Lig’de
mücadele edecek olan iki
takımın mücadelesini Mersin
bölgesinden Oğuzhan Aksu
yönetecek. Aksu’nun
yardımcılıklarını ise Ramazan
Ufuk Avdaş ile Mehmet Dura
yapacak.

Göztepe ile Eyüpspor
arasında oynanan sezonun ilk
yarısındaki müsabakayı ise
sarı-kırmızılılar evinde 5-1
kazanmayı başarmıştı. (İHA)

Eyüpspor ve Göztepe, İstanbul'da karşılaşıyor

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/7 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen
kıymeti ve önemli vasıfları:
BİLİRKİŞİ RAPORUNDA, Satışa konu taşınmaz üzerinde biri 1 katlı mesken binası
mevcuttur. Binanın arka avlusuna ek yapılarak yapının büyütüldüğü görülmüştür. Binanın
sokağa cepheli kısmındaki bananın çatısı ahşap iskeletli olup üzeri kiremitle örtülüdür. Bu
kısımların tavan kaplamasının duralit malzemeli olduğu görülmüştür. Yola cepheli mesken
kısmı öndeki ilavesiyle 69 m2, arka kısmındaki ilavesi yaklaşık 44 m2 bürüt alanlıdır.
Gecekondu tarzı yapı giriş 2 oda, 1 salon, basit wc, banyo ve mutfaktan ibaret olup binanın
sokağa cepheli kısmında camlı demir doğramadan yapılmış rüzgarlık mevcuttur. Arka
bahçeye cepheli kısımda ekleri yapı ve üzeri eternit kaplı sundurma mevcuttur. Tuvaleti
alaturka w cli olup duvarları 5 sıra fayans kaplıdır. Banyo duş mahalli ve duvarları 9 sıra
fayans kaplıdır. Mutfağında mermer banko altında ve üzerinde ahşap (eski tip) mutfak
dolapları mevcuttur. Dış kapı ve pencereleri demir malzemeli ve korkuluklu olup iç kapıları
ahşap malzemelidir. Zeminleri karo mozaik kaplı olup tavanları duralit malzemelidir.
Duvarları sıvalı ve boyalıdır. zeminde çıkmaz sokak (araç Trafiğinin kesildiği) 5714/34 06
sokağa cepheli olup Yeşillik Caddesine 760 m. Şehit Pilot Volkan Koçyiğit Caddesine 520
m. Direkt uzaklıkta bulunan konuma sahiptir. Mevcut konumu dikkate alındığında ulaşım ve
taşıma imkanları iyi olarak değerlendirilmekle birlikte düzensiz yapılaşma ve ulaşımı
sağlayan yolların dar ve düzensiz yapısının ulaşımı olumsuz etkilediği belirlenmiştir.
Taşınmaz civarında yol, su, elektrik, kanalizasyon vb. tüm alt yapı hizmetleri tamamlanmış
olup tüm belediye hizmetlerinden yararlanma imkanı bulunduğu bildirilmiştir.
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : İzmir İl, Karabağlar İlçe, BOZYAKA Mahalle/ 30725 Ada, 19 Parsel, ana
Taşınmaz Nitelik Bir Katlı Avlulu Ev
Adresi : 3714/34 Sokak No.4 Bozyaka Mahallesi Karabağlar/ İZMİR
Yüzölçümü : 104 m2
İmar Durumu : İnşaat tarzı 1/1000 ölçekli 4. etap Karabağlar Günaltay Mahalleleri ve civarı
Revizyon imar Planı ve dayanağı olan Karabağlar 4. Etap (Karabağlar--Günaltay Kesimi)
1/5000 ölçekli Nazım İmar Planının izmir 4. İdare Mahkemesinin2021/672 E sayılı dosyası
ile açılan davaya ait 05/10/2022 tarihli karar ile iptal edildiği, bu sebeple İmar planları iptal
edilen bölgeye ilişkin iptalin aksi yönünde herhangi bir mahkeme kararı veya yeni bir plan
onama kararı iletilene kadarimar durumu taleplerinin değerlendirilemeyeceği belirtilmiştir.
olarak bildirilmiştir
Kıymeti : 1.650.000,00 TL
KDV Oranı : %1 Damga Vergisi : Binde 5,69
Kaydındaki Şerhler: Hacizlidir
Her ne Kadar Tapu Kaydındaki ipotekHanesindeki08/03/2002 tarih ve 2480 Yevmiye sayılı
İpotek şerhi görülmekte ise de ipotek tüm haklarıyla hissedar Şadiye Ay'a devredildiği ve
Şadiye Ay mirasçıları bulunmakta ve tapuda mirasçılara intikal ettiğinden ipotek
kaldırılacaktır.

29/04/2024 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.
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12. (SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU
2023/7 SATIŞ

TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER 
SİTESİ İLANI

Örnek No:55*

Artırma Bilgileri

1.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 18/06/2024 - 10:51

Bitiş Tarih ve Saati : 25/06/2024 - 10:51

2.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 18/07/2024 - 10:51

Bitiş Tarih ve Saati : 25/07/2024 - 10:51

düşünmek şart.

SEFERİHİSAR BELEDİYE BAŞKANLIĞI
Plan ve Proje Müdürlüğü

İlçemiz Doğanbey Mahallesi, 476, 479, 481, 482, 483, 484, 485,
486, 488, 494, 495, 497, 498, 499, 508, 509, 510, 696, 697, 705,
936, 937, 938, 1040, 1047, 1048, 1049, 1050, 1051, 1052, 1053,
1054, 1111, 1167, 1168, 1169, 1170, 1171, 1172, 1173, 1174,
1175, 1176, 1670, 1671, 2061, 2062, 2063, 2064, 2065, 2066,
2067, 2068, 2069, 2070, 2071, 2648, 3360, 3361, 4123, 4124,
4597, 4598, 4599, 4600, 4601, 4602, 4603, 4604, 4605, 4606,
4607, 4858, 5249 ve 5322 no.lu parselleri kapsayan alanda, 3194
sayılı İmar Kanununun 18. Maddesine göre düzenlenen 99 no.lu
parselasyon planına askı aşamasında yapılan itirazlar Belediyemiz
Encümeni'nin 29.11.2023 tarih ve 1775 sayılı Kararı ile kısmen
kabul kısmen red edilmiştir. Kabul edilen itirazlar doğrultusunda
tekrar düzenlenen parselasyon planı, 5216 sayılı kanunun 7/1-b
maddesi gereği, İzmir Büyükşehir Belediye Encümeninin
28/03/2024 tarih ve 198 sayılı kararı ile onanmıştır. Söz konusu imar
planı uygulamasının, 3194 sayılı İmar Kanununun 19. maddesine
göre ilan edilmesi gerekmektedir. İmar planı uygulamasının
02.05.2024 tarihi itibari ile 30 gün (1 ay) süre askıya çıkarılmıştır.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                     (Basın: 2025885)

Mesut Toros

Hayrettin Yerlikaya, Kordelya Yerlikaya, Zafer Kılıçoğlu, 
Metin Aydınoğlu, Fırat Orlaklar, Eymen Orlaklar, Gürkan Acar

İzmir takımları Bornova 1877 ile
Karşıyaka, TFF 2. Lig'e yükselme
mücadelesine play-off ilk turunda veda
etti. TFF 3. Lig 2. Grup'ta normal sezonu
3. durumda bitiren teknik direktör Erkan
Sözeri yönetimindeki Karşıyaka, play-off
ilk turunda konuk ettiği Anadolu
Üniversitesi'ne 1-0 yenildi.

2018-2019 sezonundan bu yana TFF 3.
Lig'de yer alan yeşil-kırmızılı ekip, bu
sezon da TFF 2. Lig'e yükselme şansını
kullanamadı.

Bu sezon ilk kez yer aldığı TFF 3. Lig 3.
Grup'ta 4. sırada kendisine yer bulan
Bornova 1877 de play-off ilk turunda
Kuşadasıspor'a 2-1 mağlup oldu. İzmir
takımlarından Bucaspor 1928 ile
Menemen FK, TFF 2. Lig play-off'unda
mücadele edecek. (AA)

İzmirliler, play-off'a 
ilk turda veda etti
İzmirliler, play-off'a 
ilk turda veda etti

ERKAN
KART
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Eskişehir'in Odunpazarı ilçesinde yaşayan
67 yaşındaki emekli öğretmen Sabri Akar,
2015'te eşinin vefatının ardından resimle

ilgilenmeye başladı. Yağlı
boya tekniğiyle bir

süre çalışan Akar,
daha sonra ahşap
yakma sanatına
yöneldi. Ahşap
yakma sanatının
bir süre sonra

tutkusu haline
geldiğini belirten

Akar, evinin bir
odasını da atölye haline

getirdi. Eserlerini sergilere gönderen ve
bazılarını da satışa çıkaran Akar, 73
parçayla koleksiyonunda en fazla Atatürk
portresi eserlerin bulunduğunu söyledi.
Pandemi döneminde hastalandığını ve
sanatına ara vermek zorunda kaldığını
aktaran Akar, 2 yıl süren tedavisinin
ardından 2 sergi açtığını ve farklı sergilere
de eser gönderdiğini kaydetti. (AA)

İZMİR’E ÖVGÜLER…
Türk dünyasının ortak değerlerini ve
kültürel bağlarını vurgulamak üzere bu yıl
ilk kez düzenlenen festivalin açılış töreninde
sinema sanatçısı Hülya Koçyiğit ve popçu
Sinan Akçıl katıldı. "Yaşam Boyu Onur
Ödülü" verilen Koçyiğit, İzmir'de 1963 yılında
çekilen "Susuz Yaz" filminde rol aldığını, bu
kenti çok sevdiğini ifade etti. 

77 ÜLKEDEN BAŞVURU
Öğrencilere tavsiyelerde bulunan Koçyiğit,
"Uluslararası Turan Film Festivali’nin Türk
topluluklarını bir araya getiren bir etkinlik
olacağına inanıyorum" diye konuştu.
Öğrencilerle sohbet eden Sinan Akçıl da sevilen
şarkılarını seslendirdi. Türk Kültürü Teşkilatı
(TÜRKSOY) iş birliğinde düzenlenen festivale 77
ülkeden bin 55 film başvurdu. (Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi’nde düzenlenen, "Kızılelma" temalı
Uluslararası Turan Film Festivali’nin açılışında sanatçılar
Hülya Koçyiğit ve Sinan Akçıl öğrencilerle buluştu

İZMİR EKONOMİ’DE
‘MEKSİKA’ ESİNTİSİ
İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ), Meksikalı fotoğraf sanatçısı Santiago Garcia
Galvan’ın 19 eserden oluşan ‘El Tiempo De Alicia’ adlı özel sergisine ev sahipliği yaptı
MASAL UYARLAMASI
‘Alice Harikalar Diyarında’ adlı masalı

Küba’nın başkenti Havana’ya
uyarlayarak fotoğraf sergisi haline
getiren Galvan’ın eserleri,
sanatseverlerin ve öğrencilerin
beğenisini topladı. Serginin açılışına;
Meksika Büyükelçisi José Luis
Martinez Hernandez, İzmir Ekonomi
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Yusuf
Hakan Abacıoğlu, akademisyenler,
öğrenciler ve davetliler katıldı. 

“HAVANA’DA GİBİYİM”
İzmir Ekonomi Üniversitesi olarak sanatsal

etkinliklere büyük önem verdiklerini
söyleyen Prof. Dr. Abacıoğlu, “Sergiyi
gezerken kendimi yeniden Havana’nın
sokaklarındaymışım gibi hissettim” dedi.
Meksika Büyükelçisi José Luis Martinez
Hernandez ise, İzmir Ekonomi
Üniversitesi’nde böylesine önemli ve
anlamlı bir etkinlikte bir araya
gelmekten mutluluk duyduğunu söyledi.
(Haber Merkezi)

Yeni hobisiyle
hayata bağlandı

Genç ressam Burak Erim’in, ‘Bisikletin
Halleri’ adını verdiği resim sergisi
bugün Sergül Okay Sanat Galerisi’nde
açılacak. Serginin küratörü İbrahim

Karaoğlu, sanatçının
çalışmalarıyla ilgili

“Ruhunuza kapılar,
pencereler
açmalısınız," der ya
Julio Cortazar; tam
da o kapıların,

pencerelerin önüne
bisikletler koyar

ressam Burak Erim;
dünün heyecanıyla uzaklara

gitmek için” değerlendirmesinde
bulundu. Ressam Burak Erim, 1987
yılında Eskişehir'de doğdu. 2006 yılında
Eskişehir Anadolu Güzel Sanatlar
Lisesi Resim Bölümünden, 2010 yılında
Aydın Adnan Menderes Üniversitesi
Resim İş Eğitimi Bölümünden mezun
oldu. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi Egemenlik Evi
Çetin Emeç Sanat Galerisi’nde doğa, kent
ve sanat konulu resim sergisi kentlilerin
beğenisine sunuldu. 30 Mayıs tarihine
kadar ziyarete açık olacak serginin
küratörlüğünü Zehra Çiçek ve Nuri Aslan
üstlenirken, serginin sanatçıları 36 eseri 6

ay kadar kısa bir sürede hazırladı. Doğa
Kent Sanat Karma Sergisi’nin açılışında
konuşan küratör Zehra Çiçek, “Çok güzel
bir sergi oldu. Katılımcı sanatçılara ve
İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne teşekkür
ediyorum. Sergimizin devamı gelecek”
dedi. (Haber Merkezi)

Meraklıları için
bu sergi kaçmaz
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Erzincan’ın Kemah ilçesinde dağlık alanlarda
doğal olarak yetişen ters laleler, tabiata
ayrı güzellik katıyor. Karların erimesiyle
doğanın canlandığı ilçede, birçok bölge
yabani ve endemik bitki türleriyle
renklendi. İlçedeki Munzur Dağları’nın
eteklerinde de halk arasında "ağlayan
gelin" olarak bilinen ters laleler açtı.
Ağlayan gelin çiçekleri, fotoğraf
tutkunlarının da vazgeçilmezi oldu. (İHA)

Doğa, kent ve sanatı
buluşturan etkinlik
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